
 

1 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

GRAD PULA – POLA 
GRADSKO VIJEĆE 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

39. SJEDNICA 
GRADSKOG VIJEĆA GRADA PULA - POLA 

Komunalna palača, Pula, Forum 1 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

ponedjeljak, 25.11.2024. 
 
 



 

2 
 

SKRAĆENI ZAPISNIK 
sa 39. sjednice Gradskog vijeća Grada Pula – Pola  

održane u ponedjeljak 25.11.2024. godine u 
Komunalnoj palači, Pula, Forum br. 1 

 
 
Sjednicu je u 12,00 sati otvorila MARIJA MARKOVIĆ - NIKOLOVSKI (Nezavisna) koja je 
sjednici i predsjedavala.  
 
Poštovane vijećnice i vijećnici dobar dan – egrege consigliere e consiglieri buon giorno, 
otvaram 39. sjednicu Gradskog vijeća Grada Pule. 
 
Radi utvrđivanja kvoruma obavještavam vas da je vijećnik Ardemio Zimolo opravdao 
izostanak sa današnje sjednice, dok je vijećnica Ana Fonović najavila da će malo kasniti.  
 
Prelazimo na utvrđivanje kvoruma pa molim vijećnike da se prijave u sustav e-Glasanja. 
 
Rb VIJEĆNIK LISTA PRIMJEDBA 

 
1.  DUŠANKO BABIĆ NL Filipa Zoričića F.Zoričić - mir. mandata 
2. IVAN ŽAGAR NL Filipa Zoričića I.Močenić/S.Ibrišagić/K.Biteri-mir.man  

3. SELMA IBRIŠAGIĆ NL Filipa Zoričića  
4. VITO PAOLETIĆ NL Filipa Zoričića I.Mohorović – mir. mandata 
5. DUŠICA RADOJČIĆ MOŽEMO  
6. DAVOR VUKOVIĆ MOŽEMO M.Paus – mir. mandata 
7. NOEL MIRKOVIĆ MOŽEMO  
8. ANA FONOVIĆ MOŽEMO  
9. SANJA RADOLOVIĆ SDP  
10. IGOR BELAS SDP  
11. SINIŠA GORDIĆ SDP  
12. ELENA PUH BELCI IDS-ISU  
13. VALTER BOLJUNČIĆ IDS-ISU J.Černjul – mirovanje mandata  
14. ARDEMIO ZIMOLO IDS-ISU Odsutan 
15. MONICA DEROCCHI IDS-ISU  
16. GORDANA FERENČIĆ NEZAVISNA M.Brajuha-ostavka 
17. DANIEL DEKOVIĆ NEZAVISNI M.Čerina – mirovanje mandata 
18. MARIN LEROTIĆ NEZAVISNI  
19.  MARIJA MARKOVIĆ-NIKOLOVSKI NEZAVISNA   
20. JURAJ KOVAČEVIĆ HDZ M.Jurkić-mirovanje mandata  
21. SEAN SOLDATIĆ HDZ  
22 MILAN RAŠULA NL Milana Rašule  

 
Pozdravljam sve vijećnike i napominjem da nam se pridružila gospođa Selma Ibrišagić, koja 
je aktivirala svoj vijećnički mandat pa je prisutna od početka sjednice, a detaljnije o tome će 
nas izvijestiti Mandatna komisija.  
 
Prema prijavi prisutnosti u sustav eGlasanja i evidencijskih listića, utvrđuje se da je na 39. 
sjednici prisutno 14 vijećnika od ukupno 22 vijećnika, te da Gradsko vijeće može 
pravovaljano odlučivati. Tijekom sjednice došli su Ivan Žagar, Elena Puh Belci, Siniša 
Gordić, Sanja Radolović i Ana Fonović. 
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POZDRAVLJAM: 
- Filipa Zoričića – GRADONAČELNIKA GRADA PULE 
- gđu. Ivonu Močenić i gosp. Bruna Cergnula, ZAMJENIKE GRADONAČELNIKA  
- PROČELNIKE upravnih tijela Grada 
- DIREKTORE TRGOVAČKIH DRUŠTAVA 
- RAVNATELJE JAVNIH USTANOVA  
- predstavnike MEDIJA 
- gđu. Lorenu Benčić – simultanog prevoditelja na znakovni jezik  
- sve GLEDATELJE koji nas prate putem TV Nove ili uživo putem „live streaming-a“ na 
mrežnim stranicama Grada Pule  
- i ostale GOSTE 
 
OSTALI PRISUTNI: 
EVA BARBIR, voditelj poslova Gradonačelnika i Gradskog vijeća 
LOVORKA HAJDIĆ-GOLJA, zamjenica pročelnika Službe Gradonačelnika i Gradskog 
vijeća 
IGOR JOVIN zamjenik pročelnika Službe Gradonačelnika i Gradskog vijeća 
GORAN KLIMOV, eGlasanje 
DRAGAN SMOLJAN, informatičar 
JOVANA PRUSAC, protokol 
DARKO TUMPIĆ pročelnik Službe Gradonačelnika i Gradskog vijeća 
ANDREA PERUŠKO, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu i mjesnu samoupravu 
ALDO ROJNIĆ, pročelnik UO za financije, gospodarstvo i razvoj ITU mehanizma 
SAMANTA BARIĆ, pročelnica UO za urbanizam, investicije i razvojne projekte 
NATAŠA SIMONELLI, pročelnica UO upravljanje imovinom i imovinsko-pravne poslove 
IVANA SOKOLOV, pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti, mlade i sport 
EMINA POPOVIĆ STERPIN, pročelnica Upravnog odjela za kulturu 
ROBERTA DORANI, pročelnica Službe za unutarnju reviziju 
DRAŽEN STILINOVIĆ, direktor Kaštijun d.o.o. Pula 
TATIANA ZANINI GAVRANIĆ, direktorica Luka Pula d.o.o.  
DARKO BIJELIĆ, direktor Monte Giro d.o.o. 
ROBERTO DRANDIĆ, direktor Plinara d.o.o.  
ROBI FUART, direktor Pula Herculanea d.o.o.  
BRANISLAV BOJANIĆ, direktor Pula Parking d.o.o. (odsutan) 
TOMISLAV JOSIPOVIĆ, direktor Pulapromet d.o.o. 
MARIO PERUŠKO, direktor Pula usluge i upravljanje d.o.o. 
GORAN PEREŠA, član uprave Pula usluge i upravljanje d.o.o. 
EDO KRAJCAR, direktor Vodovod Pula d.o.o. 
KRISTIJAN BENČIĆ, Vodovod Pula d.o.o. 
ĐURĐICA GRBAC, vd. ravnateljica DV Pula 
TAMARA PRANJIĆ, ravnateljica DV Mali svijet 
SERENA SIROTIĆ, ravnateljica DV–SI Rin Tin Tin Pula-Pola 
LORETTA MOROZIN, ravnateljica Dnevni centar za rehabilitaciju Veruda 
NADIA BUŽLETA, ravnateljica Gradska knjižnica i čitaonica Pula 
GORDANA JEROMELA KAIĆ, ravnateljica Istarsko narodno kazalište Pula 
TANJA MILIČIĆ, ravnateljica, Pula Film Festival 
ALEKSEJ MIŠAN, ravnatelj Pučko otvoreno učilište  
IVICA ROJNIĆ, zapovjednik Javne vatrogasne postrojbe Pula 
LORENA BENČIĆ, simultani prevoditelj na znakovni jezik 
MATEA SAGADIN, Zaklada za sport 



 

4 
 

PRELAZIMO NA UTVRĐIVANJE DNEVNOG REDA:  
 
Poziv s materijalima za 39. sjednicu Gradskog vijeća dostavljen je vijećnicima 15. studenog  
2024. osim materijala za točku 8.1. i 8.2. koji su vam dostavljeni 20. studenog 2024. 
Napominjem da vam je prijedlog Proračuna za 2025. godinu s pripadajućim programima 
dostavljen 14. studenog 2024. godine. 
 
Dana 19. studenog 2024. godine primljeni su Amandmani vijećnika Siniše Gordića, dana 20. 
studenog 2024. godine primljen je Amandmani vijećnika Seana Soldatića i Kluba vijećnika 
Možemo! te je dana 25. studenog 2024. zaprimljen Amandman Gradonačelnika. Amandmani 
su vijećnicima dostavljeni  na tablet.  
  
Radna tijela razmatrala su prijedloge akata ove sjednice te su vijećnicima dostavljena izvješća 
Odbora: Odbor za Statut i druge opće akte, Odbor za prostorno uređenje, komunalno 
gospodarstvo i stambene odnose, Odbor za plan i financije, Odbor za društvene djelatnosti, 
Odbor za izbor. 
 
Dana 22. studenog 2024. godine dostavljena vam je prva izmjena redoslijeda točaka Dnevnog 
reda (u vezi izbora potpredsjednika Gradskog vijeća te vam je dana 25. studenog 2024. godine 
dostavljena druga izmjena Dnevnog reda tako da se izostavlja točka 21. Program rada Savjeta 
mladih za 2025. godinu. 
 
Slijedom navedenog, budući nema drugih prijedloga za izmjenu i dopunu dnevnog reda 
stavljam na glasanje DNEVNI RED 39. sjednice Gradskog vijeća kako je predložen 25. 
studenog 2024. sa 23 točke. 
 
 
Predsjednica Gradskog vijeća utvrđuje da je glasanje dovršeno i da je  
 
 VIJEĆE sa  15  glasova  “ZA”  i bez glasova “PROTIV”  usvojilo predloženi Dnevni 
red 39. sjednice Gradskog vijeća 
 
 
D N E V N I  R E D 
1.  Vijećnička pitanja 
2.  Izvješće Mandatne komisije: 
 2.1. aktiviranje vijećničkog mandata u mirovanju Ibrišagić Selme (NL FZ) i  
 prestanak mandata zamjenika (Žagar Ivan) 
 2.2. mirovanje mandata vijećnika Biteri Kristijana i verifikacija mandata   
 zamjenika vijećnika 
3.  Usvajanje Skraćenog zapisnika sa 38. sjednice Gradskog vijeća Grada Pula - Pola 
 od 28. listopada 2024. godine 
4. Donošenje Odluke o razrješenju i izboru potpredsjednika Gradskog vijeća Grada 
 Pula – Pola  
5. Donošenje: 
 5.1. Programa javnih potreba za obavljanje djelatnosti Hrvatske gorske službe   
 spašavanja Stanice Istra na području Grada Pula - Pola za 2025. godinu 
 5.2. Programa građenja komunalne infrastrukture za 2025. godinu 
 5.3. Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2025. godinu 
 5.4. Programa utroška sredstava šumskog doprinosa za 2025. godinu 
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 5.5. Zaključka o usvajanju Programa javnih potreba društvenih djelatnosti Grada 
 Pula - Pola za 2025. godinu 
 5.6. Zaključka o usvajanju Programa javnih potreba u kulturi Grada Pula – Pola za 
 2025. godinu 
6.  Donošenje: 
 6.1. Proračuna Grada Pula - Pola za 2025. godinu i projekcije Proračuna za 2026. i 
 2027. godinu 
 6.2. Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Pula - Pola za 2025. godinu 
7.  Donošenje Odluke o dopuni Odluke o određivanju imena ulica i trgova u Gradu  
 Puli 
8.  Donošenje Pravilnika o dodjeli stipendija studentima Grada Pula - Pola 
9.  Donošenje: 
 9.1. Odluke o prijedlogu kandidatkinja i kandidata za članove Upravnog vijeća  
 Dječjeg vrtića „Mali svijet” Pula 
 9.2. Odluke o prijedlogu kandidata za člana Upravnog odbora Nogometnog kluba 
 Istra 1961 sportskog dioničkog društva 
10. Donošenje Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Pula 
 – Pola za 2024. godinu 
11.  Donošenje: 
 11.1. Odluke o izmjenama Odluke o davanju suglasnosti za zaduživanje Javne  
 ustanove Pula Sport 
 11.2. Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o davanju suglasnosti za   
 zaduživanje trgovačkom društvu Pula Sport d.o.o. 
12.  Donošenje: 
 12.1. Odluke o reprogramu kredita (OŠ Veli Vrh, I faza) 
 12.2. Odluke o reprogramu kredita (OŠ Veli Vrh, II faza) 
13.  Donošenje Odluke o privremenoj zabrani izvođenja radova u 2025. godini na  
 području Grada Pula – Pola 
14.  Donošenje Odluke o izmjeni Odluke o uvjetima i načinu provedbe urbanističko – 
 krajobrazno - arhitektonskog natječaja uređenja zone Pragrande u Puli 
15.  Donošenje Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o komunalnim djelatnostima 
 koje se obavljaju na području Grada Pula - Pola 
16.  Donošenje Odluke o povjeravanju obavljanja komunalnih djelatnosti trgovačkim 
 društvima 
17.  Donošenje Odluke o donošenju Akcijskog plana energetske učinkovitosti Grada  
 Pula – Pola 2025. - 2027. 
18.  Donošenje Odluke o dodjeli kapitalne pomoći trgovačkom društvu Pula   
 Herculanea d.o.o. 
19.  Donošenje Odluke o mjerama za poticanje rješavanja stambenog pitanja mladih i 
 mladih obitelji na području Grada Pule – Pola 
20.  Donošenje Odluke o komunalnom doprinosu 
21.  Donošenje Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o iznosima sufinanciranja  
 programa predškolskog odgoja 
22.  Donošenje Zaključka o davanju prethodne suglasnosti na Izmjene i dopune Statuta 
 Gradske knjižnice i čitaonice Pula 
23.  Izvješće o radu Zaklade za sport Grada Pula - Pola za 2023. godinu 
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AD - 1.  VIJEĆNIČKA PITANJA 
 
Na 38. sjednici vijećnička pitanja nisu stigli postaviti vijećnici koji danas imaju prednost, 
redom kako su se prijavili: 
1. ARDEMIO ZIMOLO 
2. SEAN SOLDATIĆ 
3. DUŠANKO BABIĆ 
4. MILAN RAŠULA 
5. VALTER BOLJUNČIĆ 
6. DANIEL DEKOVIĆ 
7. NOEL MIRKOVIĆ 
8. IVAN ŽAGAR 
9. MONICA DEROCCHI 
10. GORDANA FERENČIĆ 
 
 
ARDEMIO ZIMOLO (odsutan)  
 
SEAN SOLDATIĆ 
Imam dva pitanja za Gradonačelnika. Zabrinjavajuće je da Grad Pula-Pola u 21. stoljeću ne 
može dobiti park imenovan po nacionalnom i duhovnom preporoditelju istarskih Hrvata 
biskupu Jurju Dobrili. Naime, Odbor za utvrđivanje prijedloga imena i ulica i trgova Grada 
Pule odbio je prijedlog da se park uz pulsku katedralu imenuje po narodnom preporoditelju 
Istre biskupu Jurju Dobrili. Isto tako Grad Pula kao osnivač, još uvijek nije pokrenuo 
postupak vraćanja osnovnoj školi Stoji, naziva Osnovna škola Vladimir Gortan, po Vladimiru 
Gortanu, hrvatskom rodoljubu i borcu protiv fašističkog režima Kraljevine Italije između dva 
svjetska rata. Vladimir Gortan je bio preteča antifašističke borbe u Istri koja je svoj vrhunac 
doživjela sa rujanskim pazinskim odlukama iz '43. godine, kojima je Istra sjedinjena sa 
Maticom domovinom, a što danas slavimo kao dan Istarske županije. Stoga vas pitam 
Gradonačelniče: Do kada će imenovanja parka biskupa Jurja Dobrile i imenovanje Osnovne 
škole Vladimir Gortan biti u vašim ladicama? 
Moje drugo pitanje, molim da stavimo slike na pano. Zahvaljujem. Ružan i tužan prizor 
razbacanog smeća i svakojakog otpada dočeka djecu i građane Pule koji koriste skate park, 
dječje igralište i parking u krugu Društvenog centra Rojc. Da, to su te slike. Unatoč mnogim 
pritužbama građana i korisnika DC Rojc, situacija se ne popravlja. Čime je razvidno da 
gradska vijećnica i aktualna predsjednica Koordinacije Društvenog centra Rojc nije sposobna 
provoditi kružno gospodarenje otpadom, kao što je obećala i zastupa. Međutim, 
Gradonačelniče, i vi sustavno potičete nered i anarhiju u Društvenom centru Rojc. Naime, do 
dan danas niste javnosti predočili ekspertizu gospodina Celakoskog iz platforme Možemo!, iz 
Zagreba je inače čovjek, o korištenju Društvenog centra Rojc, koji je Grad Pula platio 40 
tisuća kuna od naših građana. Dana 24.04. ove godine, imenovali ste gospođu Radojčić u 
Koordinaciju Društvenog centra Rojc iako ste znali da je kao gradska vijećnica u sukobu 
interesa, temeljem etičkog kodeksa Grada Pule koje je donijelo ovo Gradsko vijeće. I to u 
mandatu gospođe Dušice Radojčić. Znači, i ona je za to znala. Morala je znati. Isto tako ste 
nam dužni odgovoriti Gradonačelniče: koliko je antena teleoperatera na krovu Društvenog 
centra Rojc koji ugrožavaju zdravlje korisnika Rojca? I da li je u pregovorima sa operaterima 
sudjelovala Dušica Radojčić kao gradska vijećnica i predsjednica Koordinacije, što je teški 
sukob interesa? 
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FILIP ZORIČIĆ 
Evo sve vas skupa pozdravljam još jednom, Predsjednicu vijeća, kolegice i kolege, vijećnice i 
vijećnike i zahvaljujem kolegi Soldatiću na dvama pitanjima. Najprije, što se tiče pitanja 
vezano za Odbor za imenovanje. Vaša konstatacija će biti upućena članovima i članicama 
Odbora. Oni su tako predložili da se kod statue, već postojeće, biskupa Dobrile, da se cili taj 
plato parka imenuje i posveti istarskim biskupima. Zasigurno da je vaše pitanje koje ide u 
kontekstu hrvatskog i istarskog preporoda itekako važno i dobro, rekao bih, i za naš grad. 
Tako da ćemo evo, i s moje pozicije, poslati upravo vaš upit. Da li će oni ponovno to onda 
razmatrati, da li će se u širem kontekstu o tome razgovarati, zasigurno da da. U Odboru sjede 
stručni ljudi, ljudi koji poznaju povijest našega grada, pa siguran sam da oni neće načelno 
imati ništa protiv, ali evo, ja bih evo, također, onda uputio njima još jedan upit i dopis i 
razgovarao također jer se i sastajemo pa da vidimo da li se tu u tom nekom kontekstu može 
mijenjati. Zapravo, njihovo obrazloženje, čini mi se da, upravo je da bude sukus svega uz 
spomenik Dobrile da su i ostali istarski biskupi, ali legitimno je pitanje pa ćemo se mi prema 
njima i obratiti i onda ćemo vama povratno odgovoriti u kojem kontekstu to može ići.  
Što se tiče ovog drugog pitanja, ono je ovako dosta široko. Mi ćemo objaviti i pozvati 
ekspertizu jer zadnji put je vijećnica, nema je još na vijeću, kolegica Radolović također pitala 
slično pitanje. Poslati ćemo i objaviti također odgovor koji smo dužni, vezano je za antene, 
kako ste i sami naveli, koje su na Rojcu. Kolegica Radojčić je u timu ljudi koji jesu u Rojcu, 
međutim, trebamo vidjeti i znati koje su čije i ovlasti u tom kontekstu. Ali evo, zasigurno da 
ćemo vam morati odgovoriti i vama i javnosti na mnoga pitanja koja su vezana za Rojc, 
naravno i puno prije ovog mandata. I bit će puno jasnije. Vama je jasno i sigurno poznato da 
je Rojc, kapitalni projekt ITU mehanizma, ITU razdoblja za Grad Pulu, koji smo odlučili i ja 
osobno da ide najveći dio iznosa koji se odnosi na Grad Pulu. Mislim da je to posve jasan 
znak prikaza uključive politike jer je to jedno mjesto koje je iznad grada, iznad svih nas, iznad 
dnevnih politika, mjesto okupljanja. Tako da tu nije bilo uopće upitnika da li ići dalje sa 
obnovom i svim temama koje jesu pozitivna za grad, za Karlo Rojc. Također, uvijek jest 
promišljanje nakon što vidimo u kojem će smjeru ići sam projekt, jer imamo nekih određenih 
pitanja iz ministarstva. Idemo naprijed da se ostvari ona ideja, naravno, javne ustanove, ali o 
tome ćemo zasigurno još i razgovarati. Tako da, evo, dugujemo vam pisane odgovore, šire i 
na prvo i na drugo pitanje. Hvala.  
 
SEAN SOLDATIĆ 
Što se tiče na prvo pitanje i stav i mišljenje povjerenstva za određivanje imena ulica i trgova, 
da se da gdje je bista biskupa Jurja Dobrila da se da naziv park istarskih biskupa, mislim da je 
to čisto razvodnjavanje. Želi se dati naziv po hrvatskom preporoditelju, duhovnom i 
nacionalnom preporoditelju iz 19. stoljeća. Mislim da u Puli u 21. stoljeću to ne bi smio biti 
problem. Evo, danas imamo prijedlog da u predsjedništvu ovog Gradskog vijeća budu dva 
predstavnika autohtone talijanske zajednice. Ja ću to podržati. Znači, bit će kolegica Derocchi 
i vaš prijedlog da bude kolega Paoletić. Ja ću to podržati i mislim da je to u redu. Stoga 
mislim da trebamo malo krenuti dalje. Ta multikulturalnost se ne odnosi samo na manjine i na 
većinu istu. Ona se bazira na pravima većine i na pravima manjine jednokratno. A što se tiče 
Rojca, je se slažem  i podržao sam, dignuo sam ruku za 10 milijuna eura koje će se investirati 
u Rojc, ali ne želim da Rojc bude platforma jedne političke grupacije, odnosno jedne političke 
opcije. Ja mislim da on pripada svim građanima Pule, ima udruga koje prekrasno rade sa 
našom djecom, sa osobama sa invaliditetom i sa drugim manjinskim kategorijama, ali ne 
želim da se to svodi na propagandu jedne političke opcije. I zato naglašavam te velike 
propuste koji se dešavaju u Društvenom centru Rojc na čelu kojeg je članica političke stranke 
Možemo! Evo ga. Znači, ako smo mi u strankama, mi smo prozivani. Iz drugih stranaka. Ali 
kad je politička stranka Možemo!, onda su oni nezavisni u drugim tijelima. Jedino su tu 
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zavisni i promiču politike, ali nemojte mi reći da u Rojcu ne promiču svoje politike politička 
stranka Možemo!. Evo, utoliko. 
 
DUŠANKO BABIĆ 
Prvo pitanje imam za pročelnicu Upravnog odjela za imovinu i pravne poslove gospođu 
Natašu Simonelli. Znači, posljednjih godina svjedoci smo ekspanzije građevinskog sektora, 
puno je privatnih investicija, što je rezultat velikog broja zahtjeva za izdavanje građevinskih 
dozvola. Pa vas molim da li nas možete upoznati sa stanjem predmeta Odsjeka za gradnju. 
Znači, koliko se čeka na građevinske dozvole? I koliki je broj predmeta u obradi? I da li imate 
dovoljni broj djelatnika na građevinskim dozvolama? 
Drugo pitanje bih postavio ravnateljici Pula Film Festivala gospođi Tanji Miličić. Znamo da 
se Advent u Puli otvara za manje od tjedan dana, iako su informacije o programima i 
organizaciji ove iznimno zahtjevne i duge manifestacije komunicirane kroz razne kanale, 
zamolio bih vas da nam ukratko predstavite ovogodišnje izdanje. Znači, one tradicionalne 
lokacije i programe. Koji su noviteti? Kao što je na primjer, klizalište u Areni. Mislim da bi 
bilo to dobro da predstavite nama vijećnicima još jedan put, nije na odmet i građanima grada 
Pule.  
 
NATAŠA SIMONELLI 
Vezano uz vaše pitanje stanja statusa građevinskih dozvola, ja ću jedan uvod kratki, prije 
svega. Odsjek za gradnju unutar Upravnog odjela za upravljanja imovinom i imovinsko-
pravne poslove nadležno je za vođenje, prije svega, svih upravnih i neupravnih postupaka iz 
područja prostornog uređenja i gradnje. Od kojih se često postupci izdavanja građevinskih 
dozvola u javnosti uzimaju kao mjerilo efikasnosti gradske uprave. Naime, svi smo svjesni da 
svi administrativni postupci započinju zahtjevom stranaka podnositelja zahtjeva, a što u 
postupcima izdavanja građevinskih dozvola, odnosno u samom procesu investitori često to 
percipiraju početak njihove ideje, planiranje gradnje i početak projektiranja. Tim više što 
vrijeme proteka do samog predaje zahtjeva zna proći i više od godinu dana. Dakako, znači, 
sam postupak bih rekla, predaje zahtjeva, odnosno sam postupak koji započinje predajom 
zahtjeva je relevantan od kojeg trenutka se kreće računati rok za izdavanje građevinske 
dozvole. Danas, prema statistici, odnosno uvidom u službenu evidenciju Odsjeka za gradnju, 
imamo 109 urednih zahtjeva za izdavanje građevinskih dozvola. Što to znači? Znači, ti 
zahtjevi su pregledani, ti zahtjevi su u proceduri i kroz, bih rekla, vrijeme, naravno, nakon što 
se ispune svi zakonom propisani uvjeti, te dozvole će biti izdane. Znači, dakle, govorimo o 
109 zahtjeva. Nadalje, zahtjevi za izdavanjem građevinskih dozvola iz 2024. godine, njih 134 
raspoređeno je u rad, znači dijelom ti zahtjevi su već u postupku pregleda i postupanja, a 
dijelom, znači, ovisno o redoslijedu zaprimanja samih zahtjeva, se kreće u proceduru. 
Međutim, ono što prođe uvijek mimo radara, bih rekla, rada samog Odsjeka je činjenica je 
Odsjek za gradnju nadležan za ukupno, u grupi zahtjeva predmeta iz područja prostornog 
uređenja i gradnje, nadležan je za 30-ak različitih upravnih i neupravnih postupaka. Ja bih 
samo htjela istaknuti, znači, da gledajući statistiku, znači, današnju, počevši od 01.01.2024. 
godine do današnjeg dana, zaprimljeno je ukupno 1832 zahtjeva. U istom periodu Odsjek za 
gradnju je izdao ukupno 2061 zahtjev. Znači, govorimo o svim upravnim i neupravnim 
predmetima. Znači, kako iz tekućeg izvještajnog razdoblja, tako i iz razdoblja koje prethodi, 
bih rekla, ovoj tekućoj godini jer naravno svi zaprimljeni zahtjevi nije ih moguće riješiti u 
tekućem periodu, već se oni prenose i u sljedeće izvještajno razdoblje. Završno, Odsjek za 
gradnju nastojimo rješavati na isti način, odnosno istim, podjednako, kako upravne tako i 
neupravne predmete. Dakle, građevinske dozvole su postupci koji su, prije svega, u području 
prostornog uređenja i gradnje najkompleksniji postupci i koji iziskuju točno zakonom 
propisanu proceduru, provođenje zakonom propisane procedure. Znači, te zahtjeve nije 
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moguće rješavati na način da se samo temeljem zahtjeva investitora izda tražena dozvola. 
Znači, tu su javnopravna tijela, tu su stranke postupka, znamo da smo također ovisni i o, bih 
rekla, ispunjenju osobne dostave tih poziva za izjašnjenje i svjedoci smo da imamo problema 
sa samom dostavom, odnosno poštanskom dostavom. Prema tome, taj tijek, bih rekla 
događaja i čekanja, ne ovisi isključivo o našem tijelu. Naravno, pregled samog zahtjeva je 
nešto što mi moramo napraviti, što se kontinuirano radi, a s obzirom na broj službenika koji 
su trenutno zaposleni u upravnom odjelu, mi imamo prostora za zapošljavanje novih prema 
sistematizaciji, ali će se, u tijeku same analize zahtjeva i opterećenosti vidjeti ta potreba. 
Hvala.  
 
FILIP ZORIČIĆ 
Ma evo, imam potrebu samo jedan kratak dodatak. Pročelnica Simonelli je odgovorila na svu 
famu pustu koja se čuje u eteru, u medijima o dozvolama u Gradu Puli. Ništa drugačije od 
drugih gradova. Dobili ste jasnu brojku od 112 predmeta koji su ostali, koji su sa potpunom 
dokumentacijom. Nitko ne spominje što je sa projektiranjima samih dozvola koje se predaju 
pa imaju nekoliko upitnika koje šaljemo nazad. Toga je gotovo 70%. Tako da, ovim danas 
odgovorom zaista treba mistificirati stanje u Gradu Puli, stanje u Odjelu i zahvaliti vrijednim 
ljudima koji rade na tome i popravljaju sliku. Koliko smo toga naslijedili, koliko smo 
napravili, popravili i ritam se održava. Itekako dobar ritam. To je godišnje preko dvjesto i 
nešto dozvola koje se rješavaju u Gradu, u samom gradskom odjelu. To su vam sada facti, to 
su jasne brojke. A svi ti naslovi, podnaslovi, fame i tako dalje, koje dolaze iz jednog dijela 
javnosti i etera, mislim da su danas dobile jasan odgovor na to pitanje. Evo, hvala.  
 
TANJA MILIČIĆ 
Lijepi pozdrav svima. Hvala na pitanju. Advent u Puli se otvara za manje od tjedan dana. 
Dakle, u nedjelju 1.12. Evo, nadovezat ću se odmah na prethodno pitanje i zahvaliti Odjelu za 
dozvole. Advent u Puli se održava diljem čitavog grada. Potrebna nam je enormna količina 
različitih dozvola. Istovremeno se zahvaljujem svim trgovačkim društvima koji nas 
podržavaju, prije svega Pula parkingu, Pulaprometu, Herculanei. Dakle, bez zajedničkog rada 
Adventa u Puli zapravo ne bi bilo. Svatko od nas daje svoj obol. Herculanea, osim što naravno 
čiste sve naše lokacije, oni i dijelom ukrašavaju gradu. Isto tako i Pula parking koji je vlasnik 
svih ukrasa u gradu koje možete vidjeti diljem ulica od Bulevara do ovih u centru grada. Što 
se samih programa tiče, oni su vrlo slični prošlogodišnjim uz dodatak Arene. Što sigurno ste 
već čuli o čemu se puno priča. I ovdje koristim priliku da odmah istaknem da ulaz u Arenu se 
ne naplaćuje. Ulaz u Arenu je slobodan za sve građane, a oni koji žele, mogu platiti klizanje 
koje će biti za građane 3,00 eura, i 2,00 eura za klizaljke, a za škole i grupe u jutarnjim 
terminima 1,50 eura i 0,50 eura za klizaljke. Dakle, ulaz u Arenu je slobodan, mogu se svi 
doći prošetati i uživati u svjetlosnim efektima. Projekt u Areni, prije svega, financira 
Turistička zajednica Grada Pule. Idejni projekt je napravila tvrtka  Inspiro Lab iz Rijeke, a u 
suradnji s nama i nakon izvršene javne nabave za klizalište, tvrtka Arctic nam se pridružila. 
Tako da u Areni također ima puno različitih dionika i vjerujem da će ovo biti doista poseban 
događaj i moram naglasiti, ne zato što je naš Gradonačelnik tu, ali doista je Gradonačelnik 
godinama inzistirao na Adventu u Areni. Mi smo se svi pokušavali izboriti da ne jer smo znali 
koliko je to kompleksno, ali hvala na tome što smo bili potaknuti da se ipak upustimo u tu 
priču jer doista mislim da će to biti ne samo za naše građane Pule jedinstvena prilika da 
borave u Areni nego će i privući turiste jer nekoliko godina unazad stalno pričamo kako je 
Advent u Puli prvenstveno za naše građane jer želimo da tijekom zimskih mjeseci dođu u 
grad. Evo, danas sam imala jedno pitanje sa radio Pule da zašto Advent nije na Verudi. Poanta 
je da Advent bude u centru grada, da privučemo građane da dođu u Pulu. Tijekom ljetnih 
mjeseci imamo jako puno turista, teško se možemo uopće naći svoje mjesto u gradu. Ovo je 
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upravo vrijeme za nas i za sve one koje želimo privući i stoga je Arena ove godine, sigurna 
sam, već imamo puno upita, da će privući druge građane. Što se tiče drugih lokacija, 
Portarata, tradicionalno, ne bih vam sad, ili ako želite mogu nabrojati sve koncerte koji će biti. 
Mislim da ne. Puno različitih koncerata s prvim koncertom koji počinje 1.12., koncerti su 
petkom i subotom. Od 20.12. nadalje svaki dan. Nakon kritika prošle godine da je Forum, 
najveći trg u gradu prazan, ove godine ćemo imati dio programa i na Forumu. Od 12.12. 
četvrtkom, petkom i subotom, koncerti, jazza, swinga, bluesa. Dakle, nešto za one koji ne žele 
samo izaći vani i slušati glasnu glazbu, nego žele negdje doći sjesti i popričati sa ljudima koji 
su izašli. U Parku grada Graza malo drugačiji raspored, no i dalje kućice Djeda Mraza, puno 
programa. Dodatni program srijedom. Otvorena suradnja sa školama, neki školski zborovi će 
nastupati u Parku grada Graza. Na Portarati četvrtkom plesovi. Na Giardinima DJ. Na Tržnici 
također različiti programi, fritaja. Dakle, osim ovih osnovnih lokacija, puno različitih malih 
događanja koji su u organizaciji drugih udruga ili ustanova. Tako da, mislim da će ove godine 
grad doista biti bogat, mogli ste pročitati da i neke privatne inicijative također pokreću 
Advent. One će samo obogatiti ovo što mi nudimo. Prošlogodišnje iskustvo sa Adventom u 
bivšem kinu Beograd je bilo jako dobro. Građani nakon što obiđu sve adventske lokacije u 
gradu, naši koncerti počinju u 20,30, oko 22,00 su već gotovi. Super je da postoji mjesto gdje 
mogu otići nakon samog centra grada. Eto. Nadam se da je bilo dovoljno opširno. Ako treba, 
inače, sve informacije na adventupuli.hr. 
 
MILAN RAŠULA 
Zahvaljujem. Dozvolite mi Predsjednice da na početku samo pošaljem pozdrave podrške i 
želje za brzo ozdravljenje našem dragom vijećniku Zimolu koji je nedavno imao operativni 
zahvat. Nema ga danas sa nama. On je vijećnik sa najdužim stažem u vijećnici, u ovim 
prostorima, a s obzirom na odioznost današnjeg dnevnog reda, falit će nam njegova mirnoća, 
razložnost u raspravi i odlučivanju.  
Prvo pitanje bih uputio Gradonačelniku Filipu Zoričiću. Nedavno smo imali raspravu u dva 
navrata o temi pulske rive. Iz medija saznajemo da se Lučka uprava povukla iz projekta, pa 
me zanima: što to konkretno znači za sam projekat? I da li to znači zaustavljanje projekta ili 
će se krenuti u daljem pravcu? Ili se čeka da treći put se opet nađemo i da eventualno 
usvojimo predloženi zaključak malo korigiran u smislu pravne regulative i određivanja 
sadržaja?  
Svoje drugo pitanje postavio bih direktoru Pula parkinga, Bojaniću, ne znam da li je tu, ako ga 
nema onda neka ide kao pitanje za pisani otpravak: činjenica je da smo u zadnje vrijeme, 
imamo prilike da vidimo nove aparate za naplatu parkinga koje su sofisticiranije, koje imaju i 
onaj bar kod čitač. Zanima me: koliko je tih aparata postavljeno u gradu Puli? Kakav je 
nekakav feed back i od korisnika tog aparata? I koliko to košta, odnosno o kakvom se 
investicijskom ulaganju govori? Znamo da je kolega Mirković nekoliko puta postavio pitanje 
o poslovanju Pula parkinga. Ne znam, ja barem nisam dobio neki pisani otpravak na tablet. Pa 
eventualno i kraći osvrt na samo to poslovanje, ako već nije to odgovoreno. Hvala vam.  
 
FILIP ZORIČIĆ 
Kolega Rašula, evo pridružujem se pozdravima također, s vaše strane. Hvala vam, a kolegi 
Zimolu želimo brz oporavak. Što se tiče prvog pitanja upućenog meni, pitanje je rive. Dakle, 
bilo je u javnosti dosta o tome rasprava. Bila je ovdje i tema na samom gradskom vijeću. Vi 
ste odlučili u kojem smjeru to je jedino moguće da ide. Imali smo prije nekoliko dana 
sastanak sa ravnateljem Lučke uprave i sa predstavnikom uprave ACY-a. Pozvao sam ih na 
sastanak da vidimo u kojem smjeru može ići projekt. Tada me je ravnatelj izvijestio da je 
Upravno vijeće odlučilo da neće sudjelovati u projektu sanacije i obnove pulske rive u onom 
kontekstu kako smo mi to predstavili. Naravno da projekt ide dalje. Mi smo zamolili i poslali 
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dopis predsjedniku Skupštine i ministru gospodinu Butkoviću da zna situaciju ovdje iz Grada 
i također zamolili ACY da nas potom obavijesti pisano, da potpišemo novi Sporazum i da 
krene u proceduru izrada glavnog projekta. Dakle, mi smo završili po tom pitanju rive i 
konzervatorska pitanja i ispitivanja ispod površine same rive. Može se ići u sanaciju cijelog 
prostora 700 metara od ulaza u Uljanik do Gata i popločati, urediti urbanom opremom 
također, bez izmjene UPU-a cijeli taj prostor. Također, što se tiče proračuna, kako smo mi 
planirali za Lukobran sredstva od 880 tisuća ove 25. godine plus 26. godine. Ukupno Županija 
i mi 3,2 milijuna eura. Župan i Županija su predložili da Županija u kompletu preuzme taj 
trošak od 3,2 milijuna eura. Tako da ćemo mi ta sredstva za Lukobran rebalansirati iduće 
godine upravo za rivu. Taman u dobrom trenutku kada se i završi glavni projekt. Mislimo da u 
tom kontekstu same sanacije i obnove rive možemo ići. A također ćemo uskoro predstaviti 
tim stručnih ljudi koji će cijeli prostor zaljeva zapravo predstaviti u kojem smjeru kroz master 
plan moguće može ići i cijeli prostor pulskog zaljeva. Evo. Hvala.  
 
BRANISLAV BOJANIĆ 
Pozdravljam sve prisutne i evo me na Gradskom vijeću. Vidim da ste me svi željno očekivali 
pa ću vam ja probati odgovoriti na neka postavljena pitanja. Dakle, informacija je točna, 
ugovorom od 5.7.2023. putem leasinga, na temelju prethodno provedenog postupka javne 
nabave kupljeno je 14 dual parks obostranih automata. Što to znači? Vidili ste da svi automati 
u Pula parkingu, ili svugdje u svijetu postoji samo jedna strana. Ovaj puta Pula parking je išao 
dalje, kupio je jedan automat sa dvije strane, što znači, u jednom se nalaze dva aparata. 
Mislim da do sada to još nigdje nije bilo, ali Pula je ta koja prednjači u novitetima. Ti su 
aparati za prodaju parkirnih karata i plaćanje računa koji omogućuju istovremeno uporabu 
automata od dva korisnika i to za prodaju satnih zonskih parkirnih karata, za prodaju dnevnih 
zonskih parkirnih karata, za plaćanje izdanih parkirnih dnevnih karata, tzv. kazne za 
parkiranje. Ukupna vrijednost aparata, odnosno predmeta javne nabave iznosila je 194 tisuće 
eura plus PDV. U to je uključeno 14 protuprovalnih senzora, 14 licenci za programsku 
podršku, trošak ugradnje, kao i jednogodišnji servis. Radi se o naprednim IT rješenjima, a 
cijena takvog automata istovjetna je cijeni jednostranih i jednonamjenskih aparata koji se sada 
koriste. Istovremeno sa nabavom ovih automata započeli su pregovori, što je bitno, vrlo bitno, 
pa molim da se malo pripazi kod toga, pregovori sa Gradom Pula sa ciljem sklapanja 
Sporazuma o poslovno-tehničkoj suradnji između Pula parkinga i Grada Pule kojim bi Grad 
Pula omogućio Pula parkingu korištenje distributivno-telekomunikacijskih kanala, odnosno 
optičkih kablova. Međutim, mi smo potpisali Ugovore, napravili sve što se treba sa naše 
strane Pula parkinga, međutim, sa druge strane je malo zaštekala tehnička kombinacija, ali i to 
će doći na red. Misao vodilja kod nabave tih automata bilo je omogućavanje dostupnosti svih 
usluga 24 sata dnevno, kako našim građanima, tako i gostima, odnosno turistima. Primjerice, 
svima su poznati problemi sa naplatom dnevnih parkirnih karata, odnosno tzv. kazni od strane 
turista. Sa svim aparatima omogućit ćemo plaćanje istim putem kreditnim karticama na licu 
mjesta. Ne samo na blagajni Pula parkinga u već uredovno radno vrijeme kako je to sada 
uređeno. Drugi razlog, ideja je suradnja sa Pulaprometom, zapamtite i Pulapromet. Znači, od 
tih 14 aparata, 6 komada je kupljeno za potrebe Pulaprometa. I omogućava kupnju vozne 
karte, a opet sa ciljem omogućavanja pružanja usluga korisnicima 24 sata dnevno. Posebice u 
okolnostima smanjenja broja kioska i ograničenja u vidu njihovog radnog vremena. 
Nabavljeni aparati imaju funkcionalnost da se putem njih mogu plaćati računa komunalnih 
usluga svih gradskih poduzeća te će se u budućnosti pristupiti razvoju te funkcionalnosti uz 
prethodni dogovor i uređenja međusobnih odnosa sa ostalim gradskim tvrtkama. Što znači to 
u prijevodu? To znači u prijevodu da će osoba X, Marko, Frane, Jure ili gospođa otići u 
večernjim satima, uzet će plan, onda će onaj tiket, račun od Herculanee ili Plinare. Šetat će sa 
psom ili će ići baciti smeće i moći će platiti normalno komunalnu naknadu na tom aparatu. 
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Ono što je još bitnije, nema provizije, provizija ide na račun Pula parkinga. I distribucija 
novaca će ići ugovorom temeljem svih naših dogovora po tim radnim organizacijama, 
odnosno poduzećima. Pula parking se neprekidno razvija i ulaže u nove tehnologije i nova 
rješenja. Sve kako bi olakšali korištenje i dostupnost usluga svim našim korisnicima. Naš grad 
je pozicioniran kao moderan i tehnološki napredan. To je jedna od primjene kako Pula 
parking koristi, odnosno investira ostvarenu dobit. Na tom tragu, sad bi na ono pitanje ako 
mogu da odgovorim poštovanom vijećniku, gospodinu Mirkoviću. Na tom tragu, i obzirom da 
je na jednoj od ranijih sjednica postavljeno pitanje o poslovanju trgovačkog društva Pula 
parking, za prvih 9. mjeseci ove godine. A dana 9.11. održana je sjednica Nadzornog odbora, 
što je vrlo bitno, prije par dana. Tako da odgovor nije mogao biti u pisanom obliku. Nadzorni 
odbor trgovačkog društva na kojem su prezentirani rezultati za prva tri kvartala 2024. godine 
te ćemo vas u nastavku ukratko izvijestiti o tome. Dakle, u prvom kvartalu, što je 
najosnovnije, to je za prva tri mjeseca, a ja ću vam reći za prvih šest mjeseci. S obzirom na 
cijene u zimskom periodu koji traje osam mjeseci, a te cijene su vam 10 centi, 50 centi, danas 
se ne radi, sutra se ne radi, besplatno parkiralište, besplatan Mandrač, besplatno Marsovo 
polje, besplatan i ovaj, kako se zove, Harvey Norman. I tako dalje, i tako bliže. Pula parking 
je za prvih pet i pol mjeseci poslovao sa 154.600,00 eura minusa. Sa 1.6. do kraja 1.6. mi smo 
u ljetnom periodu, kada su se povećale cijene i pristup stranaca koji je bio prisutan, poslovali 
nekih 40 tisuća u plusu. Znači, razbili smo onaj minus i poslovali 40 tisuća u plusu. Ono što 
morate znati jeste da je u ljetnim mjesecima, s obzirom da je naša tehnologija izuzetno 
napredna da možemo pomoću tablica vidjeti koliko je plaćeno. 82,6 ili 86,2% u periodu od tih 
prvih tri ili četiri mjeseca je plaćeno sa strane stranaca, stranih tablica. Dakle, stranci u ljeti 
plaćaju najveći danak Pula parkingu. Ne domaći. Stranci. I s tom lovom, i s tim novcem, mi 
onda financiramo sve ovo što ste vi čuli, i Film Festival i pomažemo drugim radnim 
organizacijama. Ako hoće koji direktor, može o tome reći više, ja se neću s time hvaliti jer 
nemam potrebe. Dakle, na kraju 30.09. Pula parking je poslovao sa 1.364.000 u plusu. Ono 
što je najosnovnije, nakon toga, mora vam biti jasno. Slijedi nastavak. Nastavno na iznesene 
podatke o našem poslovanju, moram spomenuti i ponoviti kako je naše poslovanje javno i 
transparentno te sam osupnut izjavama kako u ovoj vijećnici, tako i u javnom prostoru kojima 
se nas, ali samo nas, samo Pula parking, ne druga poduzeća, proziva zbog plaćanja poreza. U 
demokratskim i uređenim društvima, poduzetnici koji dobro posluju, odnosno racionalno 
upravljaju troškovima i ostvaruju višak prihoda, nad rashodima, ističu se kao primjer. 
Plaćanje poreza je zakonska obaveza koja proizlazi kao posljedica ostvarene dobiti. 
Opetovano prozivanje upravo zbog ispunjavanja zakonskih obaveza i predlaganja razno 
raznih alternativnih rješenja i načina poslovanja upravo sa ciljem smanjenja porezne osnove, 
osim što je protuzakonito, kad to čine javne osobe, odnosno izabrani predstavnici u tijelima 
javne vlasti, onda je to opasno i može se smatrati pozivanjem na građanski neposluh. Većina 
osoba koja smatra da porez ne bi trebalo plaćati na ovaj ili na onaj način, djeluju u udrugama i 
drugim udruženjima nevladinih sektora. Upravo zato izražavam svoju zabrinutost o načinu 
kako te iste osobe prikazuju svoja financijska izvještaje da li plaćaju porez na način na koji ga 
trebaju platiti. Slijedom toga, kao građanin Pule, ovim putem i sa ove govornice, javno 
pozivam, najprije unutarnju reviziju Grada Pule da provede nadzor trošenja donacija iz 
gradskog proračuna svim udrugama i ostalim organizacijama neprofitnog sektora, a koje se u 
cijelosti ili djelomično financiraju iz našeg gradskog proračuna. U slučaju da se utvrde 
nepravilnosti, zakonska je obaveza o tome izvijestiti nadležne državne institucije. Ja mislim 
da je pametnom dosta. Jer jednostavno sa ovim načinom prozivanja Pula parkinga zbog 
netransparentnosti, ja mislim da je vrijeme da se prebaci težište na one osobe i one ljude koji 
to rade i koji to prozivaju. Neću spominjati Zagreb, neću spominjati ni druge firme. Ali 
poštovani Gradonačelniče, poštovana gradska upravo, vrijeme je da se provede jedna detaljna 
analiza kako funkcioniraju udruge koje su isfinancirane iz gradskog proračuna. Još jednu stvar 
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ću vam samo reći, a to je nešto o komunalnim poduzećima, ako mi dozvolite. Imam to negdje 
oko minutu. S čime se ja ne slažem? Naime, sam položaj komunalnih društva je po meni 
pogrešno postavljen jer posluju kao trgovačka društva. Uglavnom su d.o.o.. I za njih vrijede 
sva pravila kao i za sva trgovačka društva u Republici Hrvatskoj koja su osnovana sa ciljem 
da imaju dobit. Što kod komunalaca nije cilj. Svi očekuju da komunalna društva imaju 
vrhunske usluge. Pozitivno poslovanje, najniže cijene, da zadovolje radnike, da zadovolje 
korisnike, pa tako kad dođete na Gradsko vijeće svi očekuju da su cijene niske, plaće dobre, 
ali da se ne povećavaju, da poslujete pozitivno, ali ne previše. Da puno ulažete, da nemate 
nikakve troškove. Htjeli bi da na službena putovanja idete pješke, a ako nekog djelatnika 
upozorite na njegov nerad, oni isti tren traže zaštitu i sažaljenje od gradskih vijećnika i 
medija. A onda dođe smjena vlasti i od jedanput smo svi mi nesposobni, lopovi, krivi za sve i 
krene smjena radi smjene. Mislim da položaj komunalnih poduzeća treba izmijeniti iz osnova 
da cilj mora biti provođenje projekata, odnosno pružanja usluga za fer cijenu. Što to znači? Pa 
da javna trgovačka društva moraju biti prilagođena modernom poslovanju, kako se od njih to 
traži inače, na ovaj način neće biti moguće ispuniti sve zacrtane ciljeve. Evo, za sada toliko. 
Imam još dosta toga, ali ako imate dodatno pitanje, ja sam spreman da vam objasnim. 
 
MILAN RAŠULA 
Ma samo kratko, gospodin Bojanić je išao malo preširoko, ali nije ga bilo nekoliko zadnjih 
sednica Gradskog vijeća pa mu to ne uzimam za zlo. Vezano za ove neke konstatacije, izjave 
će biti prilike da se raspravlja kada se bude govorilo o godišnjem izvještaju. Mene samo 
zanima kod ovih zamijenjenih aparata koliko ste redistribuirali prema nekim drugim 
jedinicama lokalne uprave, ili je to povučeno iz upotrebe i istekao je nekakav rok upotrebe ili 
rok garancije? Znači, ove zamijenjene automate. 
 
BRANISLAV BOJANIĆ 
Ti automati o kojima sam pričao, oni su prošli testnu probu i kao takvi su vraćeni jer se nisu 
potpisali ugovori sa komunalnim poduzećima Grada Pule. Kod potpisivanja ugovora sa 
gradskim poduzećima ono će se moći i oni kao takvi instalirati. A da bi to bilo moguće, Grad 
mora provesti optiku do mjesta na koji smo mi postavili. Naime, recimo, na Stoji, na 
Valkanama, na Verudi, nema parkinga, ali ima zato građana grada ovog grada Pula i ima 
autobusne postoje na kojima će se moći kupiti i autobusna karta, gdje će se moći platiti 
komunalne naknade. Normalno, opet kažem, bez provizije. Automati su testirani, automati 
prolaze svoj dio priče i kad se sav taj dio bude postavio na noge, oni će biti u funkciji. 2025. 
će oni biti u funkciji. Znači, svi automati su kod nas u skladištu.  
 
VALTER BOLJUNČIĆ 
Ja bih imao dva pitanja.  
Prvo je za Gradonačelnika. Kako je već krenulo sa rivom, a kako mislim da je ta tema 
izuzetno bitna, dakle, i tvrdnja da se Lučka uprava povlači iz toga. Dakle, radi se o 
pomorskom dobru i Lučka uprava kao takva definitivno se mora slušati zato što je i na neki 
način oko 8% toga, a kažemo i prostorni plan definira širenje, a sređivanje obalnog zida se ne 
može definirati sanacijom nego rekonstrukcijom, a naročito u vidu što su rekli iz tvrtke koju 
je angažirao Grad da je najbolji način da se riva širi. No, kako smo čuli, to ide dalje. 
Vjerojatno između Grada Pule i ACY-a. Kako je već na proljeće gospodin Herak rekao da se 
traži troškovnik i da se traže sredstva za financiranje, a čini mi se da je bilo govora i o tome da 
ACY radi troškovnik. Onda me zanima sljedeće: kako to jednoj tvrtki koja blokira razvoj 
Pule, dopušta se da radi troškovnik oko nečega što vi kažete da nije definirano? Koja je jasno 
izrazila svoj stav da ne želi širenje rive, nego da želi u postojećim gabaritima dobiti rivu. Priča 
o tome da će se riva sanirati, onda širiti, su veoma čudne i nerealne priče. Jer ako potrošite tih 
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10, 15 milijuna eura, ACY ima još pet godina, nakon toga će dobiti još 30 i sljedećih 35 
godina više nitko neće pitati za rivu. Tako je to jedno pitanje, mislim: da li je dogovor, ono što 
se moglo nazreti iz ovih izjava, da će ACY raditi troškovnik i plan sredstava? Što je dakle 
veoma čudno obzirom da se radi o izrazito zainteresiranom investitoru koji je jasno izrazio da 
se vodi isključivo svojom zaradom i profitom, a ne vizijom razvoja Grada Pule. 
Drugo bi bilo pitanje za direktora Centra za upravljanje otpadom Kaštijun. Naime, nedavno u 
novinama ima neki dan, vidio sam da u Zagrebu imaju problema i da se planira napraviti novo 
odlagalište otpada. Pri čemu, dakle, koliko sam uspio shvatiti iz ono malo, radi se, dakle, iz 
NBO, slično kao što mi imamo ovdje, uz neke stvari kao kompostana, sortirnica, otplinjavanja 
pa potencijalno i energana. Ja bih volio da nam on kaže svoje mišljenje ovdje. Naime, dosta 
ide priča ovdje da je problem Kaštijuna u tehnologiji, iako ja mislim da je problem Kaštijuna 
u menadžmentu. Dakle, i upravljanju prije svega na izvoru, tamo gdje nastaje otpad, a onda 
Kaštijunu dođe što dođe. Pa njegovo mišljenje po tom pitanju koja je to razlika u odnosu na 
naše. Jer ako se u današnje vrijeme u Hrvatskoj rade projekti za odlagališta po istoj 
tehnologiji, onda vjerojatno je kod nas problem u upravljanju time, a ne u tehnologiji. Hvala.  
 
FILIP ZORIČIĆ 
Kolega Boljunčić srdačno vas pozdravljam, i zahvaljujem evo na temi koja već dalje traje 
dulje vrijeme. Dakle, nije mi sad jasno iz vašeg ekspozea da li ćete sudjelovati u sanaciji i 
obnovi rive ili ne. Sad mi to već nije jasno. Međutim, ono što ja želim reći sada je, dakle, da je 
Grad Pula inicirao sastanak na temu rive, da smo potpisivali Sporazum na inicijativu Grada, 
da smo mi dali projektni zadatak da bi ACY trebao naručiti izradu glavnog projekta jer nisu 
obveznici javne nabave. Procedura s njihove strane traje puno brže nego sa strane uprave. 
Dakle, imaju projektni zadatak. Izrađena je konzervatorska podloga. Lučka uprava je izradila 
prema tom Sporazumu elaborat o stanju terena ispod same rive. Dakle, to je posve jasno tko u 
kojem dijelu sudjeluje, a mi smo ti, kao Grad, koji, i to je  javno rečeno, kako bi trebao 
izgledati taj dio rive od 700 metara. Ali ono što mene zanima? Na zadnjoj javnoj raspravi 
ovdje nisam dobio taj podatak. Dakle, ja ne mogu shvatiti, zaista sam apsolutni laik u 
građevinarstvu, osim što mi je otac zidar, radnik, nemam nekih drugih iskustava, nisam gradio 
sebi kuću za odmor. Ali, procjena cijene sanacije sadašnjeg prostora rive je bila oko nekih 
14,5 milijuna eura, to je zadnji dokument koji svi imamo. I onda mi nije jasno koliko to 
širenje rive od 13,8 metara košta i da li je moguće da je to samo milijun eura. Dakle, 700 
metara x 13,8 metara sa rušenjem obalnog zida da košta milijun eura više. Poznavajući cijene, 
bar u ove tri i pol godine, infrastrukture, obnove cesta, gradnji i tako dalje, sve što radimo, 
nije mi jasno da je razlika samo milijun eura. Tako da ja nikad na to nisam dobio pitanje na taj 
odgovor, kao i što nemam odgovor na pitanje isto ovdje koliko vrijedi i košta projekt iz 2011. 
godine, ono pompozno najavljivanog preko jumbo plakata tijekom onih izbora one godine 
kada smo svi mislili da ćemo imati rivu 2012. godine. Dakle, koja je cijena tog projekta. Ja 
nemam tu cijenu. Zasigurno, sama sanacija, zamjena ploča koje jesu, postavljanje urbane 
opreme će koštati siguran sam puno, puno manje od projiciranih 14,5 milijuna eura jer je to 
samo zamjena postojećih ploča i uređenje samog prostora. Tako da i tu ima nekoliko ima 
povratnih potpitanja, ali Grad Pule je inicijator te teme nakon toliko dugo vremena što se ništa 
nije napravilo. Žao mi je da ste kao Lučka uprava izašli iz samog projekta obnove sadašnjeg 
stanja rive, ali o tome smo već danas lamentirali i mi smo ti koji zadajemo projektni zadatak i 
mi smo ti, kao Grad, koji projiciramo kako će izgledati sam prostor rive. Dakle, nitko drugi. 
Nije ACY zasigurno taj koji će nama govoriti kako će ta riva izgledati. Oni su ostali partneri u 
projektu, Lučka uprava očito nije. Ali, ako vi kažete, ako sam krivo razumio, ispričavam se, 
da ćete ipak ostati s tih 8% jer je u pitanju metar prostora rive od same obale, bit će mi itekako 
drago. Evo. Hvala.  
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DRAŽEN STILINOVIĆ 
Ja se zahvaljujem na pitanju i mislim da je jako interesantno pitanje. To je tema od koje, 
maltene od samog početka od kad sam ja došao kao direktor Kaštijuna je jako važna. Znači, 
projekt što je Gradonačelnik Zagreba prezentirao, iako nema sve detalje, to je samo inicijalna 
neka ideja koju ja jako podržavam. Znači, principijelno što je razlika između Kaštijuna i ovog 
projekta što se želi realizirati u Zagrebu je da se gleda implementacija jednog kompletnog 
sustava. Kaštijun, kao što sam ja par puta već pokušao navesti je dio sustava, znači nije 
kompletan sustav, to je samo jedan dio sustava koji je predviđen principijelno da proizvodi 
jedan proizvod, taj GIO materijal, ili SRF, a drugi dijelovi su još bili kao u planu da se 
izgrade. U ovom projektu, što je principijelno najvažnije što sam primijetio, ja sad očekujem 
da će biti više detalja točno, koji je taj mass balance, koji su tokovi i koje su količine otpada 
što će ići svagdje, ali je bioplinsko postrojenje. Znači, u Istri nema bioplinskog postrojenja, 
ima velike količine biootpada koji sve završava na Kaštijunu. Znači, već se vidi da Grad 
Zagreb je tu problematiku shvatio i prezentirao je jedno tehničko rješenje da taj vrst otpada 
zbrine na korektan način. Znači, oni će imati bioplinsko postrojenje, imat će također jedno 
NBO postrojenje koje će raditi isto kao što radi Kaštijun, znači  biološku i mehaničku obradu 
ovog ostatka, znači onaj dio što se odvoji od biootpada i imat će unutra i sortirnicu, znači imat 
će jednu mehaničku sortirnicu koja će papir, plastika i druge frakcije kvalitetno obraditi. Tako 
da, u tom je jednom, to je inicijalna jedna ideja. Samo mogu to podržati da to ide u pravom 
pravcu, da su ustanovili koje su sve problematike što Zagreb doživljava svaki dan i koji se 
trebaju riješiti. Shvatili su da ima rješenja i shvatili su još da je važno da razmatraju 
mogućnost izgradnje energane koja je na neki način isto jedno tehničko rješenje što se treba 
implementirati da bi se došlo, kako bi se reklo, do krajnjeg cilja sa obradom otpada. Mislim 
da je to vaše pitanje je na pravom mjestu i da to na neki način ulazi unutra ta ideja od onoga 
što sam ja pokušao u više navrata na neki način objasniti da se u Istri mora raditi. I dan danas 
odvajanje otpada nije kvalitetno. Dan danas još uvijek dolazi na Kaštijun neprikladan otpad, 
dolazi svega i svašta. Ja sad neću ići u sve te detalje, ali ukoliko se ne gleda na jednom 
konačnom rješenju koje ide se u tom pravcu da se implementira, da se izgrade druga 
postrojenja pa i uključujući energanu koja će taj end of waste, ja ne znam kako to objasniti, 
znači onaj, nije samo SRF, nego je nakon. Znači svaki projekt što se radi za zbrinjavanje i 
gospodarenje otpadom ima neki krajnji cilj ili će to završiti u energani, ili će to završiti na 
odlagalište. Znači, mora se imati jedna krajnja vizija. Ne može se računati da će to netko treći 
riješiti problem. Da će netko treći riješiti problem, smo vidjeli da nitko treći ne rješava 
problem. Na Kaštijunu i dalje dolazi neprikladan otpad i svi se pitamo zašto dolazi i zašto 
Kaštijun ima problema. Zašto? Zašto? Ovaj odgovor je dosta jednostavan. Tako da, ako želite 
možemo i dalje raspravljati o ovakvom jednom tehničkom rješenju što se implementira u 
Zagrebu. Mislim da je to, ide se u pravom pravcu. Treba se vidjeti točno koje je to tehničko 
rješenje koje će biti prezentirano zato jer sada je samo inicijalna neka ideja koja uzima u obzir 
razne procese koje će se sve na jednoj lokaciji implementirati. Dobro. Nadam se da nisam bio 
previše tehnički...? 
 
VALTER BOLJUNČIĆ 
Pa da imam za Gradonačelnika. A ustvari, dakle, kako je taj prijedlog koji će ići dalje, 
vjerojatno nije napravljen ovako samo iz neba, što bi se reklo, nego se razmišljalo. Prošlo je 
dosta vremena od kada je napravljen naš Centar za gospodarenje, kako sve više pričaju da ta 
tehnologija NBO nije u redu, vidimo da se ovdje radi na sličnoj tehnologiji. Dakle, meni je 
ideja bila da li mi problem Kaštijuna rješavamo prime problem, ili sve naokolo ne diramo se 
pravoga problema? Moje je dakle pitanje bilo usmjereno da ako netko sad radi da probamo 
naučiti iz njihovog primjera dobre prakse. Dakle, što bi mi mogli na neki način raditi, a da 
riješimo taj problem. Zato je to moje pitanje bilo dakle, ako netko ima nekakvih, nakon 
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proteka vremena, ideja kako se može to riješiti, da vidimo da li mi to možemo implementirati, 
napokon, donekle, riješiti u puno većoj mjeri taj problem i odlaganja otpada i mirisa 
neugodnih i ostalih stvari. Dakle, što bi trebalo napraviti u jednom budućem rješenju da 
Kaštijun funkcionira kao takav. Tako da, ideja je bila da naučimo iz tuđih primjera ako imaju 
dobar primjer kako se to radi. To je bilo evo, više potvrda, a drugo je bilo jako... 
A drugo je bilo za Gradonačelnika. Prije svega, ja nisam rekao niti da će Lučka uprava biti ili 
ne, nije to, dakle, ja sam predsjednik Nadzornog odbora. Ona je pod Županijom. Radi se o 
pomorskom dobru i vi u principu na pomorskom dobru imati neke zahvate baš ne možete 
previše, a da se ne pita Lučka uprava. To je jedna osnovna činjenica. Što se tiče samih 
troškova, koje ste dali, to su dobiveni od firme koja je veoma pouzdana firma, koja ima 
reference i koja je to rekla. Dakle, širenje rive, automatski, na neki način smanjuje dio koji se 
tiče sanacije postojećeg zida zbog, između stvari koje idu. Dakle, to nije samo tako kako se 
misli. Oni su taj prijedlog dali. Firma koju ste vi tražili. Nadalje, ako mislite da će se problem 
riješiti samo da zamijenite ploče... 
 
PREDSJEDNICA GRADSKOG VIJEĆA 
Vrijeme... 
 
VALTER BOLJUNČIĆ 
Evo jednu sekundu. Ako mislite ploče, onda ste u krivu zato što riva propada. Ona je već pala 
10 centimetara i pitanje je što novi val koji će doći i ono što ste potvrdili da će ACY raditi 
troškovnik. Znači, investitor koji ima samo sebi informaciju o zaradi radit će troškovnik. To 
me podsjeća od Kishona na onu knjigu Lisac u kokošinjcu. Dakle, ako mi dopustimo da nas 
ovakvi lisci od investitora rade, oni imaju pravo da nas očerupaju kao kokoši.  
 
FILIP ZORIČIĆ 
Evo, kolega Boljunčić. Dakle, ja moram ponovno sebe citirati. Dakle, ne rade oni troškovnik. 
Dakle, mi dajemo projektni zadatak, jel' tako? A oni su zaduženi za izvođača koji će izraditi 
glavni projekt. Prema tom projektnom zadatku. Dakle, to je prva netočna informacija s vaše 
strane. Druga netočna informacija o propadanju rive. Dakle, završili smo istraživanja. Lučka 
uprava je pratila, platila taj dio troška koji pokazuje da možemo zamijeniti ploče na postojećoj 
rivi. Dakle, to je javni dokument, k vragu, objavit ćemo ga. Dakle, to je dokument koji je 
radila Lučka uprava prema tom prvom Sporazumu. Prema tome, to su netočne informacije. 
Samo to. Dakle, ne radi ACY troškovnik. Evo. Hvala.  
 
DANIEL DEKOVIĆ (odsutan)  
 
NOEL MIRKOVIĆ 
Prvo bih rekao par komentara, dopustit ćete mi to da napravim. 
 
PREDSJEDNICA GRADSKOG VIJEĆA 
Postavite dva pitanja. 
 
NOEL MIRKOVIĆ 
Da, da, dopustili ste gospodinu Bojaniću da govori malo šire, pa ćete sad i meni. Jer se to 
odnosi i na vas, između ostalog. Od vas sam zatražio da mi odgovorite konkretno temeljem 
koje točke Poslovnika Gradskog vijeća ste mi oduzeli riječ za cijelu sjednicu prošli put? 
Nisam dobio taj odgovor.  
 
PREDSJEDNICA: Da vam ja odgovorim. 
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NOEL MIRKOVIĆ 
Ne, ne, sačekajte trenutak. Sad ja govorim. Čete mi dozvolit da postavim sve? Mislim, je u 
redu da ja nastavim dalje govoriti? 
 
PREDSJEDNICA GRADSKOG VIJEĆA 
Idite dalje pa ću vam odgovoriti. 
 
NOEL MIRKOVIĆ 
Hvala lijepo. Drugo je da već na ovoj sjednici, sad je treća sjednica po redu, Bojanić odgovara 
usmeno na pitanja. „Odgovara” tako da ne odgovori na pitanje koje mu je postavljeno i ja bih 
htio dobiti na pismeno te odgovore. Gradonačelnik je obećao sa govornice prošli put da će se 
pobrinuti da dobijemo odgovore. Kad ih postavimo. Nismo ih dobili. Znači, neću ih sad 
ponavljati. Ići ću sad sa pitanjima.  
U šestom mjesecu ove godine je Bolt dobio koncesiju za prostore na kojima će vršiti uslugu 
iznajmljivanja romobila i bicikala i to dobio je koncesiju na godinu dana. Sa svim prometnim 
problemima koje u gradu imamo, mi danas ne možemo od Bolta iznajmiti ni biciklu ni 
romobil  u Puli. Te usluge nema. Pa je pitanje zašto je to tako? I da li će Grad nešto poduzeti 
da se to stanje promijeni? Znači, kad damo nekome koncesiju da vrši neku uslugu, onda bi 
bilo dobro da taj uslugu vrši ne samo u doba sezone turističke, nego da to vrši i tokom zime. 
U cijelom periodu koncesije. To je prvo pitanje. 
Drugo pitanje se tiče izlučivanja životinja po gradu. Znači, do mene informacija nije došla da 
će se večeras, sutra, prekosutra, ovih dana, pucati po Verudeli ili po naseljima po gradu i 
doslovce „izlučivati” pucanjem u životinje iz urbanih sredina. Volio bih čuti komentar nekog 
nadležnog za to u Gradu Puli. Da li je normalno da se po gradu puca i love životinje, a da 
građani nisu jako, jako, jako dobro informirani o tome. Mislim da nismo dovoljno informirani 
o tome. To bi bilo to.  
 
PREDSJEDNICA GRADSKOG VIJEĆA 
Gospodin Mirković, ja vas nisam razumjela. To što ću vam ja odgovoriti, to je jedno, a kome 
ste postavili pitanje dalje? Gospodinu Bojaniću. 
 
NOEL MIRKOVIĆ 
Gospodinu Bojaniću, da. Pa pogledajte zapisnike zadnje dvije sjednice pa ćete vidjeti. 
 
PREDSJEDNICA GRADSKOG VIJEĆA 
Ne, ja vas pitam. Sada. Kome ste postavili pitanje? 
 
NOEL MIRKOVIĆ 
Gospodinu Bojaniću, to jest Pula parkingu, i nisam dobio odgovore, niti danas. Ako gospodin 
Bojanić možda misli da je dao odgovor, nije dao odgovor. 
 
PREDSJEDNICA GRADSKOG VIJEĆA 
Čekajte. Molim vas da mi odgovorite. Znači, odgovarat će vam gospodin Bojanić i za 
životinje koga očekujete da vam odgovori? 
 
NOEL MIRKOVIĆ 
Netko nadležan za to. 
 
PREDSJEDNICA GRADSKOG VIJEĆA 
Gospođa Sokolov? Dobro. Hoćete da vam ja prvo, to bi bilo prvo pitanje jel' da? 
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NOEL MIRKOVIĆ 
Da. Od Bojanića ne očekujem nikakav odgovor danas. Želim pismene odgovore.  
 
PREDSJEDNICA GRADSKOG VIJEĆA 
Ne očekujete nikakve odgovore? Dobro. 
 
NOEL MIRKOVIĆ 
Ne, želim pismene odgovore. 
PREDSJEDNICA GRADSKOG VIJEĆA 
Znači, gospodin Bojanić ne trebate... 
 
BRANISLAV BOJANIĆ 
Ja hoću da vam pokažem neke stvari koje su vrlo bitne. 
 
IGOR BELAS 
Ja sad ne razumijem. Postavlja se pitanje Bojaniću koje on ne želi da se odgovori. Ja više ne 
razumijem tko šta postavlja. Reci kome postavljaš pitanje, i tko će ti odgovoriti. 
 
NOEL MIRKOVIĆ 
Prije dvije sjednice, oprostite, sam postavio pitanje i rečeno je da ću dobiti na pismeno 
odgovor. Nisam ga dobio. Prošlu sjednicu također, ista stvar. Želim napismeno odgovore i 
gotovo. Nije postavljeno pitanje Bojaniću danas, nikako. 
 
PREDSJEDNICA GRADSKOG VIJEĆA 
Čekajte, gospodin Mirković, možemo se složiti. Sad je ovdje gospodin Bojanić. Neka 
gospodin Bojanić odgovori na vaše pitanje. U čemu je tu problem? Mislim da je puno bolje da 
se razgovara i da vam gospodin Bojanić odgovara na pitanje nego da vam odgovori pismeno. 
Bez obzira što ste vi tražili. Pa dajte malo budimo u dogovoru nekom. 
 
NOEL MIRKOVIĆ 
Budimo u dogovoru i molim vas, molim vas, da poštujete ulogu gradskih vijećnika i kad 
postavi pitanje da se pobrinete da se dobije odgovor i stignu. Razumijete vi što govorim? Ja 
želim dobiti napismeno odgovore jer mi je tako rečeno.  
 
PREDSJEDNICA GRADSKOG VIJEĆA 
Gospodine Mirković, dobro. U redu. 
 
NOEL MIRKOVIĆ 
Nećemo danas slušati 22 odgovora koja sam postavio možda?  
 
PREDSJEDNICA GRADSKOG VIJEĆA 
Ne, ne, u redu. Dobro, dogovoreno. Dat ću prvo riječ gospođi Sokolov. 
 
BRANISLAV BOJANIĆ 
Ja bih vam pokazao jednu sliku samo. 
 
SANJA RADOLOVIĆ 
Pa ja mislim da bi trebao. 
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PREDSJEDNICA GRADSKOG VIJEĆA 
Ne, molim vas, da ne radimo nered. Gospođo Sokolov, izvolite. 
 
IVANA SOKOLOV 
Evo, hvala vam na pitanju. Pa mislim, program zaštite divljači kojeg je prihvatio Grad Pula je 
nešto što se provodi već gotovo dvije godine. Nije prvi put da se divljač izlučuje sa naseljenih 
područja. Imamo sve potrebne dozvole Ministarstva unutarnjih poslova. Program se provodi. 
Prije, čini mi se, tri tjedna je započeto u Marini Polesana. S time da moram reći da lovna 
godina počinje 1.10. i završava 1.4. Tako da kad završi turistička sezona kreće se prvo sa 
manje naseljenim dijelovima grada, a onda se ide, naravno, u dijelove poput ovih koje ste 
sada spomenuli. Ne vidim ništa sporno zato što se, kao i svaki put prije nego što krene izlov, 
bilo je na svim portalima, javnost je na vrijeme obaviještena. Tako da, evo, ne znam jeste li 
pratili. I još jedna stvar. Naravno da se za takve slučajeve angažiraju zaštitari koji stoje na 
svim područjima gdje se divljač izlučuje, tako da građani budu zaštićeni i sigurni.  
 
PREDSJEDNICA GRADSKOG VIJEĆA 
Hvala lijepa. Ja ću ipak dati gospodinu Bojaniću riječ. 
 
BRANISLAV BOJANIĆ 
Inače, ja sam ipak protiv ubijanja životinja jer sam ja ljubitelj životinja, a ne baš ljudi. To sam 
rekao. Mislim, znam da nisam smio, ali dobro. Naime, osnovna stvar kada vam netko prodaje 
pravdu i traži da sve bude po p.s.-u, gospodine Žagar, ja bih ovo dodao vašoj arhivi da vidite 
kako se parkira u gradu i kad pitate gospodina koji je parkirao s ove strane, zašto može? Zato 
što on to može. I sebi dozvoljava na taj način. Pa prema tome, ja ću vam to predati da imate 
pojačanu arhivu. A gospodin koji je tako parkirao sjedi tu iza vas i postavlja meni pitanja na 
koja traži pismeni odgovor. U buduće, želim da svi dobijete odgovore, a ne da se manipulira 
sa bilo kakvim pismenim odgovorima, pa kad ne budem znao odgovor, onda ću ga ovako 
javno uz vaše dopuštenje, uz dopuštenje Predsjednice gradskog vijeća, tražiti da svi dobijete 
to što trebate dobiti. A sad bih ja, prije nego što krenemo sa kaznenim prijavama. Neću 
podnijeti kaznenu prijavu, ali ću vam pročitati da postoji osnovana sumnja da je osumnjičenik 
dana 20. listopada 2024. godine na sjednici vijeća Grada Pule poticao drugoga, tj. 
Gradonačelnika Grada Pule na počinjenje kaznenog djela utaje poreza ili carine iz čl. 256. st. 
1., st. 3. KZ/11, obzirom da je u više navrata naveo da će Pula parking d.o.o. plaćati porez na 
dobit te zašto Pula parking plaća porez na dobit umjesto da ta sredstva Grad Pula naplati od 
Pula parkinga i tako dalje, i tako dalje, i tako dalje. Onda ide ta osoba isto, tu je kompletno 
razrađena ta tehnika. Ljudi moji. Jednostavno..  
 
DUŠICA RADOJČIĆ (povreda Poslovnika) 
 
BRANISLAV BOJANIĆ  
Ma možete vi imali koliko hoćete povredu. Za vas povrede ne vrijede, za mene i ostale 
vrijede. Ja moram kao direktor devetomjesečne obračune davati puno prije svih. Nije mi 
krivo, ali sve to. Gospodine, zašto parkirate nepropisno? Uz tisuću vozila, a vi jedini ste 
nepropisno parkirali. Objasnite građanima grada Pule i na upit zašto ste parkirali? Zato što 
mogu. Samo toliko. Hvala. 
 
PREDSJEDNICA GRADSKOG VIJEĆA 
Ja bih sad odgovorila gospodinu Noelu jer je meni 
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DUŠICA RADOJČIĆ (povreda Poslovnika) 
 
PREDSJEDNICA GRADSKOG VIJEĆA 
Gospodin Noel, ja vam nisam odgovorila iz jednog jedinog razloga. Po čl. 78. kad se radi 
nered u vijećnici, a vi ste grubo narušili nered upotrebljavajući proste riječi, to ne jedanput, 
nego dvaput, može se snimka pogledati, a prije toga ste stalno bili uznemireni i morala sam 
vas opominjati, tada sam vam oduzela riječ. Nisam vam odgovorila jer bi u tom mailu trebala 
izgovoriti riječi koje ste vi rekli u ovoj vijećnici pa bi tako dvaput bili zabilježeni sa baš ne 
primjerenim riječima. To je bio odgovor. I zato vam neću odgovoriti, za vaše dobro. Hvala 
lijepo.  
 
DUŠICA RADOJČIĆ (povreda Poslovnika) 
 
NOEL MIRKOVIĆ 
Šta je ovo? Kakvo je to ponašanje? Predsjednice Gradskog vijeća. Da li ja mogu odgovoriti na 
odgovore koje sam dobio na vijećnička pitanja? Ili preskačete?  
 
PREDSJEDNICA GRADSKOG VIJEĆA 
Odgovorite, odgovorite.  
 
NOEL MIRKOVIĆ 
Nemam se namjeru svađati s nikim, ali kad se ovako ponašate prema meni kao sada. Znači, 
štitite moj interes tako što mi nećete odgovoriti, to ste mi rekli sad. Znači, nećete mi 
odgovoriti zašto ste mi oduzeli riječ i time navodno štitite moj interes. Kako to mislite? Ne 
razumijem. Ne razumijete koncept. 
 
PREDSJEDNICA GRADSKOG VIJEĆA 
Opet se ponašamo agresivno. 
 
NOEL MIRKOVIĆ 
Da, ponašamo se zato jer ste to izazvali. Jer ste to izazvali. To ste vi izazvali. Vi mene štitite 
time što se ne pridržavate Poslovnika. Oprostite. Ni od koga nisam dobio odgovor za Bolt.  
 
PREDSJEDNICA GRADSKOG VIJEĆA 
Za koga? Tražite od gospođe Sokolov dodatno ono vezano za bicikle ja mislim? 
 
NATAŠA SIMONELLI 
Evo zahvaljujem na pitanju. Naime, temeljem rješenja o porezu na korištenje javne površine 
od 22.04.2024. godine, odobreno je trgovačkom društvu Bolt services hr da na 32 lokacije za 
razdoblje od 1. svibnja 2024. godine do 1. svibnja 2025. godine u svrhu postave sustava 
javnih električnih romobila i električnih bicikala za iznajmljivanje, znači, daljnjim 
korisnicima. Što se tiče pitanja o broju navedenih, bih rekla, uređaja, nemamo podatak. Ja bih 
molila ukoliko postoje prigovori da nam se kroz pismeno pitanje detaljno pojasni pa ćemo mi 
na to i odgovoriti. Hvala.  
 
PREDSJEDNICA GRADSKOG VIJEĆA 
Hvala vam lijepa. Povreda Poslovnika, gospođo Dušice oprostite što vam nisam odmah dala 
riječ. Izvolite.  
 
DUŠICA RADOJČIĆ (povreda Poslovnik) 
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Evo zahvaljujem. Znači, ja bih se osvrnula na to kako vijećnici imaju neka prava prema 
Poslovniku. A jedna od uloga Predsjednice Gradskog vijeća je da se potrudi da ta prava budu 
ispoštovana. Vijećnik ima pravo na pisani odgovor kad ga nije dobio usmeno na sjednici 
Gradskog vijeća i to najkasnije do iduće sjednice Gradskog vijeća. Vijećnik Mirković je dva 
puta u prethodne dvije sjednice postavio pitanje direktoru Bojaniću. Nije dobio pisani 
odgovor. To nije prvi puta da direktor Bojanić krši Poslovnik Gradskog vijeća. Ono što je 
vaša uloga, nije da kad vam vijećnik Mirković kaže da ne želi usmeno jer je postavio preveliki 
broj pitanja, nego da želi ono što ste mu vi garantirali: „dobit ćete odgovor pismeno”. I ako 
vam on kaže da ne želi odgovor Bojanića ja ne razumijem zašto Bojaniću dajete riječ koji 
ovdje radi cirkus i ovo mjesto, umjesto da odgovara na pitanje vijećnika, što je njegova 
isključiva dužnost, koristi za napad na vijećnike. Tako da vas molim, zaista, da se potrudite da 
se poštuje Poslovnik Gradskog vijeća. Imate dvije osobe s lijeve i desne strane koje su 
zadužene da vas upozoravaju na kršenje Poslovnika. Evo. Hvala.  
 
SANJA RADOLOVIĆ (povreda Poslovnika) 
Zahvaljujem poštovana Predsjednice. Pa ja bih se također isto htjela osvrnuti da se meni nije 
poštovao Poslovnik što se tiče dostavljanja odgovora. Na prošloj sjednici postavila sam niz 
pitanja vezano za funkcioniranje projekta i obnove samog Društvenog centra Karlo Rojc i što 
se tiče korisnika koji su unutra. Nisam dobila pitanja niti resorne pročelnice za kulturu koja je 
bila nadležna, niti nove pročelnice gospođe Simonelli pa bih zamolila da nam se napokon 
svima, tražila sam, dostavi. Da li pokrenuta procedura sklapanja novih ugovora o zakupu? 
Tko je trenutačno unutra? Cijela analiza stanja da nam se dostavi i u konačnici kako to utječe 
na samu listu ITU strateških projekata? Eto, ja bih zamolila ako nam se može dostaviti čim 
prije odgovor. Hvala.  
 
MILAN RAŠULA (povreda Poslovnika) 
Zahvaljujem. Kolegi Mirkoviću ste dozvolili da postavi tri pitanja. Što mislim da nije po 
Poslovniku, tako da bih vas zamolio da vodite računa i o tome. Jer određeni broj vijećnika i 
vijećnica ste upozoravali kad su u svom retoričkom pitanju se pozvali na dve, tri teme da su to 
dva različita pitanja. Tako da o tome treba voditi računa.  
 
DAVOR VUKOVIĆ 
Hvala vam. Ma da ne znam u ovom kaosu na temelju čega se obraćam, međutim, nisam, nije 
mi bilo jasno niti na temelju čega gospodin Bojanić maše papirima i insinuira neistine. Budući 
da je rekao kolegi ispred mene da je automobil na slici nepropisno parkiran u vlasništvu osobe 
iza njega. Imam potrebu jednostavno objasniti da nemam pojma o čemu gospodin govori, 
budući da su opremljeni tako sofisticiranom tehnologijom koja prepoznaje registracije i tako 
dalje. Da može vrlo lako provjeriti vlasništvo tog automobila s kojim ja zaista nemam veze. 
Hvala.  
 
PREDSJEDNICA GRADSKOG VIJEĆA  
Utvrđujem da smo ovime iscrpili vrijeme za postavljanje vijećničkih pitanja. Vijećnici koji na 
ovoj sjednici nisu stigli postaviti pitanja, imati će prednost na sljedećoj sjednici Gradskog 
vijeća: 

1. IVAN ŽAGAR 
2. MONICA DEROCCHI 
3. GORDANA FERENČIĆ 
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AD – 2.  IZVJEŠĆE MANDATNE KOMISIJE:  
 2.1. Aktiviranje vijećničkog mandata u mirovanju Ibrišagić Selme (NL FZ) i  
 prestanak mandata zamjenika (Žagar Ivan) 
 2.2. Mirovanje mandata vijećnika Biteri Kristijana i verifikacija mandata   
 zamjenika vijećnika 
 
Izvješće je podnijela Mandatna komisija pa je utvrđene činjenice iznio Predsjednik Mandatne 
komisije Siniša Gordić. 
 
PREDSJEDNICA GRADSKOG VIJEĆA: 
Utvrđujem da je Gradsko vijeće, temeljem članka 79. stavka 8. Zakona o lokalnim izborima 
(„Narodne novine” br. 144/12, 121/16, 98/19, 42/20, 144/20 i 37/21) primilo na znanje  
 
Izvješće Mandatne komisije i po točkom 2.1. 
 
ZAKLJUČAK  
 

1. Dana 13. studenog 2024. godine SELMA IBRIŠAGIĆ (NL FZ) nastavlja s 
obnašanjem dužnosti vijećnika Gradskog vijeća Grada Pula – Pola na temelju 
prestanka mirovanja mandata.  

2. Dana 13. studenog 2024. godine IVAN ŽAGAR (NL FZ) prestaje obnašati vijećničku 
dužnost zamjenika za Selmu Ibrišagić.  

 
Pod točkom 2.2. 
 
Temeljem članka 79. stavka 7. i članka 81. stavka 4. Zakona o lokalnim izborima („Narodne 
novine” br. 144/12, 121/16, 98/19, 42/20, 144/20 i 37/21)  
 
ZAKLJUČAK 
 
1. Utvrđuje se da vijećniku BITERI KRISTIJANU (NL FZ), iz osobnih razloga počinje teći 
mirovanje mandata u Gradskom vijeću od dana 14. studenog 2024. godine. 
Kristijan Biteri izabran je u Gradsko vijeće Grada Pula – Pola  sa  Kandidacijske liste grupe 
birača nositelja Filip Zoričić kao kandidat pod rednim brojem 3. Liste. 
2. Utvrđuje se da IVAN ŽAGAR (NL FZ) od 14. studenog 2024. godine počinje obavljati 
dužnost zamjenika vijećnika u Gradskom vijeću umjesto Biteri Kristijana, kao prvi sljedeći 
neizabrani kandidat s Kandidacijske liste grupe birača nositelja Filip Zoričić, na čijoj Listi je 
Ivan Žagar neizabrani kandidat pod rednim brojem 7. Liste. 
 
PREDSJEDNICA: Želim vam uspješan nastavak rada u Gradskom vijeću. 
 
 
 
AD – 3.  USVAJANJE SKRAĆENOG ZAPISNIKA SA 38. SJEDNICE GRADSKOG 
  VIJEĆA GRADA PULA - POLA OD 28. LISTOPADA 2024. GODINE 
  
Molim vijećnike da iznesu eventualne primjedbe na skraćeni zapisnik sa 38. sjednice 
Gradskog vijeća. 
 
Na skraćeni zapisnik sa 38. sjednice Gradskog vijeća nije bilo primjedbi.  



 

23 
 

Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 3. te utvrđuje da je 
 
 VIJEĆE sa 16 glasova “ZA”, bez glasova “PROTIV” i 1 “SUZDRŽANIM” glasova, 
te jedan vijećnik nije glasovao, usvojilo 
 
 SKRAĆENI ZAPISNIK  
 sa 38. sjednice Gradskog vijeća Grada Pula - Pola od 28. listopada 2024. godine 
 
 
 
AD – 4.  DONOŠENJE ODLUKE O RAZRJEŠENJU I IZBORU 

POTPREDSJEDNIKA GRADSKOG VIJEĆA GRADA PULA – POLA  
 
Predlagatelji su, sukladno Poslovniku, sedam vijećnika pa pozivam prvog potpisnika, 
vijećnika Dušanka Babića da obrazloži prijedlog. 
 
Budući nije bilo interesa za raspravu, Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 4. te 
utvrđuje da je 
 
 VIJEĆE sa 15 glasova “ZA”, 3 glasa “PROTIV” i bez “SUZDRŽANIH” glasova,  
donijelo  

ODLUKU 
 o razrješenju Kristijana Biterija i izboru Vite Paoletića za potpredsjednika Gradskog 
 vijeća Grada Pula – Pola  
 
 
 
AD – 5.  DONOŠENJE: 

5.1.  PROGRAMA JAVNIH POTREBA ZA OBAVLJANJE DJELATNOSTI 
 HRVATSKE GORSKE SLUŽBE SPAŠAVANJA STANICE ISTRA NA  

PODRUČJU GRADA PULA - POLA ZA 2025. GODINU 
 5.2.  PROGRAMA GRAĐENJA KOMUNALNE INFRASTRUKTURE ZA 2025. 
  GODINU 

5.3.  PROGRAMA ODRŽAVANJA KOMUNALNE INFRASTRUKTURE ZA 
2025.  GODINU 

5.4.  PROGRAMA UTROŠKA SREDSTAVA ŠUMSKOG DOPRINOSA ZA 
2025. GODINU 

 5.5.  ZAKLJUČKA O USVAJANJU PROGRAMA JAVNIH POTREBA  
  DRUŠTVENIH DJELATNOSTI GRADA PULA – POLA ZA 2025. GODINU 
 5.6.  ZAKLJUČKA O USVAJANJU PROGRAMA JAVNIH POTREBA U  

KULTURI GRADA PULA – POLA ZA 2025. GODINU 
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule, a obrazloženja o prijedlozima akata dali su 
pročelnici nadležnih upravnih odjela svatko iz svojeg djelokruga rada, i to: točka 5.1. Andrea 
Peruško, p.o. pročelnica Upravnog odjela za lokalnu i mjesnu samoupravu, točku 5.2., 5.3. i 
5.4. Samanta Barić, p.o. pročelnica Upravnog odjela za urbanizam, investicija i razvojne 
projekte, točka 5.5.  kao i očitovanje na Amandman Siniše Gordića, Ivana Sokolov, p.o. 
pročelnica Upravnog odjela za mlade i sport,  točka 5.6. Emina Popović Sterpin, p.o. 
pročelnica Upravnog odjel za kulturu.  
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PREDSJEDNICA  
Mišljenje Gradonačelnika o Amandmanu je pozitivno i o njemu se ne treba glasati, a odnosi 
se na sufinanciranje medicinske potpomognute oplodnje. 
 
U raspravi u ime Kluba vijećnika sudjelovale su vijećnici Dušica Radojčić (Možemo!), Ivan 
Žagar (NL Filipa Zoričića) i Valter Boljunčić (IDS-ISU). 
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su Dušanko Babić, Ana Fonović, Vito Paoletić, Noel 
Mirković s replikom vijećnika Vite Paoletića, Igor Belas, Siniša Gordić, Elena Puh Belci s 
replikama vijećnika Seana Soldatića, Dušanka Babića, Ivana Žagara i Dušice Radojčić, a 
dodatna pojašnjenja i odgovore na pitanja dale su pročelnice Samanta Barić, Ivana Sokolov, 
Emina Popović Sterpin i Andrea Peruško. 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 5.1. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 19 glasova „ZA“, bez glasa „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova,  
donijelo 
 Program javnih potreba za obavljanje djelatnosti Hrvatske gorske službe spašavanja 
 Stanice Istra na području Grada Pula - Pola za 2025. godinu 
  
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 5.2. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 12 glasova „ZA“, 7 glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova,  
donijelo  
 Program građenja komunalne infrastrukture za 2025. godinu 
  
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 5.3. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 12 glasova „ZA“, 7 glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova,  
donijelo  
 Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2025. godinu 
  
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 5.4. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 19 glasova „ZA“, bez glasa „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova,  
donijelo  
 Program utroška sredstava šumskog doprinosa za 2025. godinu 
  
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 5.5. zajedno sa Amandmanom vijećnika Siniše 
Gordića koji je postavo sastavni dio akta, te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 19 glasova „ZA“, bez glasa „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
donijelo  
 ZAKLJUČAK 
 o usvajanju Programa javnih potreba društvenih djelatnosti Grada Pula - Pola za 2025. 
 godinu 
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Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 5.6. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 19 glasova „ZA“, bez glasa „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
donijelo  
 ZAKLJUČAK 
 o usvajanju Programa javnih potreba u kulturi Grada Pula – Pola za 2025. godinu 
 
 

Predsjednica gradskog vijeća određuje pauzu do 16,15 sati. 
 
 
 
AD – 6.  DONOŠENJE: 
 6.1.  PRORAČUNA GRADA PULA – POLA ZA 2025. GODINU I PROJEKCIJE 
  PRORAČUNA ZA 2026. I 2027. GODINU  
 6.2.  ODLUKE O IZVRŠAVANJU PRORAČUNA GRADA PULA – POLA ZA 

2025.  GODINU  
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule, a objedinjeno obrazloženje Proračuna i izvršenje 
proračuna dao je Aldo Rojnić, p.o. pročelnik Upravnog odjela za financije, kao i obrazloženje 
o podnesenim  Amandmanima, i to: 
- Amandman vijećnika Siniše Gordića (SDP) 
- Amandman vijećnika Seana Soldatića (HDZ) 
- Amandman Kluba vijećnika Možemo! Te 
- Amandman Gradonačelnika. 
Napominjem da je Gradončelnik podnio Amandman preuzimajući sva 3 amandmana Kluba 
Možemo!, koje je u suštini prihvatio, ali ih je preformulirao u svoj amandman zbog nekih 
sitnih brojčanih nedostataka koje je trebalo uskladiti sa stavkama proračuna. Molim 
pročelnika za obrazloženje. 
 
PREDSJEDNICA GRADSKOG VIJEĆA 
Dakle, mišljenje gradonačelnika o amandmanima vijećnika Siniše Gordića i Seana Soladatića 
je pozitivno te je također preuzet u cijelosti amandman Kluba Možemo pa oni postaju sastavni 
dio proračuna te se o njima ne glasa. Da li se Klub vijećnika slaže s time? 
 
KLUB VIJEĆNIKA MOŽEMO! 
Slažemo se. 
 
U raspravi u ime Kluba vijećnika sudjelovali su vijećnici Valter Boljunčić (IDS-ISU), Vito 
Paoletić (NL Filipa Zoričića) s replikom vijećnika Valtera Boljunčića i Dušice Radojčić, 
Davor Vuković (Možemo!) s replikom vijećnika Dušanka Babića, Sanja Radolović (SDP). 
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su vijećnici Juraj Kovačević s replikama vijećnika Valtera 
Boljunčića, Noela Mirkovića i Dušice Radojčić, Ivan Žagar, Dušica Radojčić s replikama 
vijećika Seana Soldatića i Dušanka Babića, Elena Puh Belci, Milan Rašula, Siniša Gordić, 
Ana Fonović s replikom vijećnika Seana Soldatića, Selma Ibrišagić s replikama vijećnika 
Davora Vukovića i Ane Fonović, Noel Mirković s replikama vijećnika Juraja Kovačevića, 
Selme Ibrišagić, Valter Boljunčić s replikama vijećnika Sanje Radolović, Igora Belasa i Siniše 
Gordića, Marija Marković Nikolovski, a dodatna pojašnjenja i odgovore na pitanja dali su 
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pročelnici Aldo Rojnić, Ivana Sokolov i Samanta Barić, a dodatni komentar je dao i 
Gradonačelnik Filip Zoričić. 
 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 6.1. zajedno sa Amandmanom vijećnika Siniše 
Gordića, Seana Soldatića, Gradonačelnika, koji su sastavni dio akta, te nakon glasanja 
utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 12 glasova „ZA“, 7 glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
donijelo  
 Proračun Grada Pula - Pola za 2025. godinu i projekcije Proračuna za 2026. i 2027. 
 godinu 
 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 6.2. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 12 glasova „ZA“, 7 glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova,  
donijelo   
 ODLUKU  
 o izvršavanju Proračuna Grada Pula - Pola za 2025. godinu 
 
 
 
 
 
AD – 7.  DONOŠENJE ODLUKE O DOPUNI ODLUKE O ODREĐIVANJU IMENA  
  ULICA I TRGOVA U GRADU PULI  
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule, a obrazloženje o prijedlogu akta dala je Samanta 
Barić, p.o. pročelnica Upravnog odjela za urbanizam, investicije i razvojne projekte.  
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovao je vijećnika Vito Paoletić s replikom vijećnika Seana 
Soldatića. 
 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 7. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 18 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
dok jedan vijećnik nije glasovao,  
donijelo  
 ODLUKU 
  o dopuni Odluke o određivanju imena ulica i trgova u Gradu Puli 
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AD – 8.  DONOŠENJE PRAVILNIKA O DODJELI STIPENDIJA STUDENTIMA 
  GRADA PULA – POLA  
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule, a obrazloženje o prijedlogu akta dala je Ivana 
Sokolov, p.o. pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti, mlade i sport. 
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su vijećnici Juraj Kovačević, Monica Derocchi, Ana 
Fonović, Selma Ibrišagić, a dodatna objašnjenja i odgovore na pitanja dala je pročelnica Ivana 
Sokolov. 
 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 8. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 19 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
donijelo  
 PRAVILNIK 
 o dodjeli stipendija studentima Grada Pula – Pola 
 
 
Vođenje sjednice Gradskog vijeća preuzima Potpredsjednica Monica Derocchi. 
 
 
 
AD – 9.  DONOŠENJE: 
 9.1.  ODLUKE O PRIJEDLOGU KANDIDATKINJA I KANDIDATA ZA 
ČLANOVE  UPRAVNOG VIJEĆA DJEČJEG VRTIĆA „MALI SVIJET” PULA 
 9.2.  ODLUKE O PRIJEDLOGU KANDIDATA ZA ČLANA UPRAVNOG 
ODBORA NOGOMETNOG KLUBA ISTRA 1961 SPORTSKOG DIONIČKOG DRUŠTVA 
 
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule, a objedinjeno obrazloženje o prijedlozima akta dala 
je Ivana Sokolov, p.o. pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti, mlade i sport. 
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su vijećnici Elena Puh Belci, Juraj Kovačević i Milan 
Rašula s replikom vijećnika Juraja Kovačevića, a dodatna pojašnjenja i odgovore na pitanja 
dala je pročelnica Ivana Sokolov. 
 
 
Potpredsjednica vijeća daje na glasanje Točku 9.1. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 18 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
dok jedan vijećnik nije glasovao, donijelo  
 
 ODLUKU 
 o prijedlogu kandidatkinja i kandidata za članove Upravnog vijeća Dječjeg vrtića 
„Mali  svijet” Pula 
   
 
Potpredsjednica vijeća daje na glasanje Točku 9.2. te nakon glasanja utvrđuje da je  
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 VIJEĆE sa 18 glasova „ZA“, 0 glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova,  
dok jedan vijećnik nije glasovao, 
donijelo  
 ODLUKU 
 o prijedlogu kandidata za člana Upravnog odbora Nogometnog kluba Istra 1961 
 sportskog dioničkog društva 
 
 
 
AD – 10.  DONOŠENJE ODLUKE O IZMJENI I DOPUNI ODLUKE O  

IZVRŠAVANJU PRORAČUNA GRADA PULA – POLA ZA 2024. GODINU 
 
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule, a obrazloženje o prijedlogu akta dao je Aldo 
Rojnić, p.o. Upravnog odjela za financije, gospodarstvo i provedbu ITU mehanizma. 
 
 
Budući nije bilo interesa za raspravu, Potpredsjednica vijeća daje na glasanje Točku 10. te 
nakon glasanja utvrđuje da   
 
 VIJEĆE sa 15 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i 4 „SUZDRŽANA“ glasa, dok 
4 vijećnika nije glasovalo, 
donijelo 
 ODLUKU  
 o izmjeni i dopuni Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Pula – Pola za 2024. godinu 
 
 
POTPREDSJEDNICA GRADSKOG VIJEĆA: 
Temeljem članak 43. Poslovnika određujem objedinjenu raspravu za točke 11. i 12. koje su po 
svom sadržaju i prirodi stvari slične, jer se u biti radi o reprogramiranju zaduživanja.   
 
 
AD – 11.  DONOŠENJE:  
11.1.  ODLUKE O IZMJENAMA ODLUKE O DAVANJU SUGLASNOSTI ZA  
 ZADUŽIVANJE JAVNE USTANOVE PULA SPORT 
11.2. ODLUKE O IZMJENAMA I DOPUNAMA ODLUKE O DAVANJU 
 SUGLASNOSTI ZA ZADUŽIVANJE TRGOVAČKOM DRUŠTVU PULA SPORT d.o.o. 
 
AD – 12.  DONOŠENJE: 
 12.1.  ODLUKE O REPROGRAMU KREDITA (OŠ Veli Vrh, I faza) 
 12.2.  ODLUKE O REPROGRAMU KREDITA (OŠ Veli Vrh, II faza) 
 
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule, a objedinjeno obrazloženje o prijedlozima akata 
dao je Aldo Rojnić, p.o. pročelnik Upravnog odjela za financije, gospodarstvo i provedbu ITU 
mehanizma. 
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovala je vijećnica Dušica Radojčić, dodatno pojašnjenje i 
odgovore na pitanja dao je pročelnik Aldo Rojnić. 
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Potpredsjednica vijeća daje na glasanje Točku 11.1. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 18 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
dok jedan vijećnik nije glasovao, 
 
donijelo  
 ODLUKU 
 o izmjenama Odluke o davanju suglasnosti za zaduživanje Javne ustanove Pula Sport 
   
Potpredsjednica vijeća daje na glasanje Točku 11.2. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 18 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
dok jedan vijećnik nije glasovao, 
 
donijelo  
 ODLUKU 
 o izmjenama i dopunama Odluke o davanju suglasnosti za  zaduživanje trgovačkom  
 društvu Pula Sport d.o.o. 
 
Potpredsjednica vijeća daje na glasanje Točku 12.1. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 18 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova,  
dok jedan vijećnik nije glasovao, 
 
donijelo  
 ODLUKU 
 o reprogramu kredita (OŠ Veli Vrh, I faza) 
 
 
Potpredsjednica vijeća daje na glasanje Točku 12.2. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 18 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
dok jedan vijećnik nije glasovao, 
 
donijelo  
 ODLUKU 
 o reprogramu kredita (OŠ Veli Vrh, II faza) 
 
 
AD – 13.  DONOŠENJE ODLUKE O PRIVREMENOJ ZABRANI IZVOĐENJA 
RADOVA  U 2025. GODINI NA PODRUČJU GRADA PULA – POLA  
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule, a obrazloženje o prijedlogu akta dala je Andrea 
Peruško, p.o. pročelnica Upravnog odjela za lokalnu i mjesnu samoupravu. 
 
 
Potpredsjednica vijeća daje na glasanje Točku 9.1. te nakon glasanja utvrđuje da je  
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 VIJEĆE sa 16 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
dok dva vijećnika nije glasovalo,   
 
donijelo  
 ODLUKU 
 o privremenoj zabrani izvođenja radova u 2025. godini na području Grada Pula - Pola 
 
 
 
AD – 14.  DONOŠENJE ODLUKE O IZMJENI ODLUKE O UVJETIMA I NAČINU 
  PROVEDBE URBANISTIČKO – KRAJOBRAZNO – ARHITEKTONSKOG  
  NATJEČAJA UREĐENJA ZONE PRAGRANDE U PULI  
 
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule, a obrazloženje o prijedlogu akta dala je Samanta 
Barić, p.o. pročelnica Upravnog odjela za  urbanizam, investicije i razvojne projekte. 
 
U raspravi u ime Kluba vijećnika sudjelovali su vijećnici Dušica Radojčić (Možemo!) i Valter 
Boljunčić (IDS-ISU) s replikom vijećnice Dušice Radojčić. 
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su vijećnici Vito Paoletić, Noel Mirković s replikom 
vijećnika Valtera Boljunčića, Milan Rašula s replikom vijećnika Noela Mirkovića, Elena Puh 
Belci s replikama vijećnika Dušanka Babića, Dušice Radojčić, Vite Paoletića, Igora Belasa, 
Sanje Radolović i Valtera Boljunčića, a dodatna pojašnjenja i odgovore na pitanja dala je 
pročelnica Samanta Barić.  
 
 
POTPREDSJEDNICA 
S obzirom na cjelokupnu raspravu i s obzirom na stav svih vijećnika, ja predlažem da 
odgodimo donošenje ove odluke i pozivam se na čl. 82. Poslovnika Gradskog vijeća te 
predlažem donošenje  
 
ZAKLJUČKA 
o odgodi donošenja odluke pod točkom 14. 
 
Potpredsjednica vijeća daje na glasanje prijedlog Zaključka o odgodi donošenja odluke po 
Točki 14. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 15 glasova „ZA“, 3 glasa „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova,   
donijelo  
 ZAKLJUČAK  
 o odgodi donošenja odluke po Točki 14. zbog manjkavosti podataka 
 
 
POTPREDSJEDNICA 
S obzirom da smo tu od 12,00 sati, i da je sada već 9 navečer pa smo svi već umorni, 
predlažem da za sada prekinemo sjednicu zaključno s ovom točkom te da je nastavimo jedan 
drugi dan. O terminu održavanja nastavka sjednice, vijećnike će pisanim putem obavijestiti 
Predsjednica Gradskog vijeća.  
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Potpredsjednica vijeća prekida sjednicu u 21,08 sati te utvrđuje da će se nastavak sjednice 
odrediti pisanim putem te napominje sa su za nastavak sjednice ostale su neraspravljene su 
točke:  
 
15.  Donošenje Odluke o povjeravanju obavljanja komunalnih djelatnosti trgovačkim 
 društvima 
16.  Donošenje Odluke o donošenju Akcijskog plana energetske učinkovitosti Grada  
 Pula – Pola 2025. - 2027. 
17.  Donošenje Odluke o dodjeli kapitalne pomoći trgovačkom društvu Pula   
 Herculanea d.o.o. 
18.  Donošenje Odluke o mjerama za poticanje rješavanja stambenog pitanja mladih i 
 mladih obitelji na području Grada Pule – Pola 
19.  Donošenje Odluke o komunalnom doprinosu 
20.  Donošenje Odluke o odobravanju Programa rada Savjeta mladih Grada Pula -  
 Pola za 2025. godinu 
21.  Donošenje Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o iznosima sufinanciranja  
 programa predškolskog odgoja 
22.  Donošenje Zaključka o davanju prethodne suglasnosti na Izmjene i dopune Statuta 
 Gradske knjižnice i čitaonice Pula 
23.  Izvješće o radu Zaklade za sport Grada Pula - Pola za 2023. godinu 
 
 
 
Dovršeno u 21,02 sati  
Pula, 25.11.2024. 
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GRAD PULA – POLA 
 

39. SJEDNICA 
GRADSKOG VIJEĆA GRADA PULA - POLA 

Komunalna palača, Pula, Forum 1 
nastavak 09.12.2024. sjednice započete 25.11.2024. 

 
 
(početak u 12,00 sati) 
 
Gradsko vijeće dana 09.12.2024. godine u 12,00 sati nastavlja 39. sjednicu započetu 
25.11.2024. godine, koja je prekinuta nakon 14. točke dnevnog reda. Sjednicu otvara 
MARIJA MARKOVIĆ-NIKOLOVSKI (Nezavisna) koja sjednici predsjedava.  
 
Poštovane vijećnice i vijećnici dobar dan – egrege consigliere e consiglieri buon giorno, 
nastavljamo 39. sjednicu Gradskog vijeća Grada Pule započetu 25. studenog 2024.  
 
Radi utvrđivanja kvoruma obavještavam vas da su vijećnici Ardemio Zimolo, Juraj 
Kovačević i Valter Boljunčić opravdali izostanak sa današnje sjednice, dok je vijećnik Vito 
Paoletić najavio kašnjenje.   
 
Prelazimo na utvrđivanje kvoruma pa molim vijećnike da se prijave u sustav e-Glasanja. 
Rb VIJEĆNIK LISTA PRIMJEDBA 

 
1.  DUŠANKO BABIĆ NL Filipa Zoričića F.Zoričić - mir. mandata 
2. IVAN ŽAGAR NL Filipa Zoričića I.Močenić/S.Ibrišagić/K.Biteri-

mir.man  
3. SELMA IBRIŠAGIĆ NL Filipa Zoričića  
4. VITO PAOLETIĆ NL Filipa Zoričića I.Mohorović – mir. mandata 
5. DUŠICA RADOJČIĆ MOŽEMO  
6. DAVOR VUKOVIĆ MOŽEMO M.Paus – mir. mandata 
7. NOEL MIRKOVIĆ MOŽEMO  
8. ANA FONOVIĆ MOŽEMO  
9. SANJA RADOLOVIĆ SDP  
10. IGOR BELAS SDP  
11. SINIŠA GORDIĆ SDP  
12. ELENA PUH BELCI IDS-ISU  
13. VALTER BOLJUNČIĆ IDS-ISU J.Černjul – mirovanje mandata  
14. ARDEMIO ZIMOLO IDS-ISU Odsutan 
15. MONICA DEROCCHI IDS-ISU  
16. GORDANA FERENČIĆ NEZAVISNA M.Brajuha-ostavka 
17. DANIEL DEKOVIĆ NEZAVISNI M.Čerina – mirovanje mandata 
18. MARIN LEROTIĆ NEZAVISNI  
19.  MARIJA MARKOVIĆ-

NIKOLOVSKI 
NEZAVISNA   

20. JURAJ KOVAČEVIĆ HDZ M.Jurkić-mirovanje mandata  
21. SEAN SOLDATIĆ HDZ  
22 MILAN RAŠULA NL Milana Rašule  
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Slijedom prijave prisutnosti u sustav eGlasanja utvrđuje se da je na nastavku 39. sjednice 
prisutno 13 vijećnika od ukupno 22 vijećnika te da Gradsko vijeće može pravovaljano 
odlučivati. Tijekom  sjednice stigli su vijećnici Sanja Radolović, Ivan Žagar, Vito Pauletić i 
Ana Fonović. 
 
POZDRAVLJAM: 
- Filipa Zoričića – GRADONAČELNIKA GRADA PULE 
- gđu. Ivonu Močenić i gosp. Bruna Cergnula, ZAMJENIKE GRADONAČELNIKA  
- PROČELNIKE upravnih tijela Grada 
- predstavnike MEDIJA 
- sve GLEDATELJE koji nas prate putem TV Nove ili uživo putem „live streaming-a“ na 
mrežnim stranicama Grada Pule  i ostale GOSTE 
 
 
Prije utvrđivanja dnevnog reda želim vas izvijestiti da je 20. studenog 2024. godine Istarska 
stranka umirovljenika (ISU-PIP) dostavila Gradonačelniku i meni kao Predsjednici Gradskog 
vijeća otvoreno pismo kojim nam se obraćaju sa opisom vjerne, stvarne slike življenja 
umirovljenika u cijeloj Hrvatskoj. 
Otvoreno pismo dostavljeno je na znanje vijećnicima na tablet, ali ako dozvolite ja bih ga 
pročitala, mislim da bi bilo to dobro. Adventsko je vrijeme i da čujemo kako lijepo žive naši 
umirovljenici: 
 
 
„Poštovani, 
Životne situacije u kojima se umirovljenici nalaze ponukalo nas je da vam se obratimo i 
opišimo vjernu sliku življenja umirovljenika u cijeloj Hrvatskoj. Stvarno stanje umirovljenika 
je zabrinjavajuće i to ne samo zbog malih mirovina već i u odnosu Vlade i svih mjerodavnih 
institucija prema osobama treće životne dobi. Umirovljenici i osobe treće životne dobi u 
Hrvatskoj nalaze se na marginama društva. Glavna Skupština Ujedinjenih naroda proglasila je 
rezolucijom Međunarodni dan starije osobe 1.10. da bi se naglasila važnost osiguravanja 
sredine koja se može prilagoditi potrebama i sposobnostima stanovnika treće životne dobi. 
Umirovljenici koji su svojim dugogodišnjim radom i iskustvom doprinijeli razvoju društva 
sada su na marginama društva. Sramotno je da su umirovljenici nagrađeni povećanjem 
mirovina od 7,46%. Mirovine u Hrvatskoj kreću se od 51,00 eura mjesečno do onih 
malobrojnih od oko 2.000,00 Eura. Stvarno stanje mirovina u Hrvatskoj prema relevantnim 
statističkim podacima pokazuje da 1.227.000 umirovljenika prima prosječnu neto mirovinu 
551,00 euro. Međutim, Hrvatski zavod za mirovinsko osiguranje zaokružuje iznos mirovina 
na dvije decimale, zna se kako, a razlika takvog usklađivanja u globalu, na štetu 
umirovljenika, koje godišnje iznosi od 1.500.000,00 do 2.000.000,00 eura. Svaki četvrti 
umirovljenik u Hrvatskoj, ima mirovinu u prosjeku od 394,00 eura. Mirovinski analitičar 
Željko Šemper, s pravom je izjavio da su ti vladini dodaci mizerija jer umirovljenici više vrate 
kroz poreze nego što dobiju. Često čujemo ili čitamo kako Vlada Republike Hrvatske 
povećava mirovine, no radi se o zakonskoj obvezi, a ne političkoj obvezi. Mirovine se ne 
povećavaju u postotcima i time stvara još veća razlika između mirovina. Svi smo svjesni da 
cijene u Hrvatskoj rastu, svaki dan ili mjesec i to od 50 do 100%, a mirovine 7,46%. 
Reciprocitet cijena je 70:39 na štetu umirovljenika. Da li je moguće da je Vlada zajedno sa 
mjerodavnim institucijama u tolikoj mjeri bez sluha? I da ne čuje bezglasne vapaje 
umirovljenika na rubu egzistencije? Iako su mnogi umirovljenici odradili radni vijek, sada se 
na razne načine, često ponižavajuće i nedostojno čovjeka, bore za preživljavanje. Mirovine u 
Hrvatskoj po svim parametrima su na dnu svih članica Europske unije, a mi se hvalimo kako 
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se dobro živi u Hrvatskoj. Statistički podaci pokazuju da 1.270.965 korisnika mirovina ima 
mirovinu manju od 500,00 eura. Evo kako izgleda statistički podaci. 269.000 korisnika 
mirovina prima manje od 400,00 eura mjesečno, odnosno 394,00 eura. Invalidska mirovina, 
nakon usklađivanja, iznosi 418,00 eura mjesečno. Obiteljske mirovine 481,00 euro. 1.811 
korisnika prima 51,00 euro mirovine. 14.128 korisnika mirovine prima od 140,00 do 200,00 
eura. Ogorčenje je još veće kada se usporedi statistika visokih mirovina sa ostalim 
mirovinama. Negdje oko 20.000 umirovljenika ima mirovinu od 1.700,00 do 2.000,00 eura. 
Ukupno, 943.754 korisnika prima mirovinu od svog radnog staža, a to je 698.974 korisnika 
prima starosne mirovine. 86.000 korisnika prima invalidsku mirovinu, a 150 prima obiteljsku 
mirovinu. Neto prosječna mirovina stečena od radnog staža je 571,00 eura. Starosna 610,00. 
što znači da rad se manje vrednuje. To je vidljivo statistički. Invalidska je 418,00 eura, a 
obiteljska 481,00 eur. Ova statistika Hrvatske koja je je mjerodavnim jako dobro poznata 
iznesena je u ovom otvorenom pismu da bi neupućenima otvorili oči. Žalosno što osim 
mizernih mirovina i kvalitete života i zdravlja osobe treće životne dobi je na niskim granama. 
Osobe treće životne dobi s kroničnim bolestima čekaju po godinu, dvije, dana za 
specijalistički pregled i na žalost mnogi ga i ne dočekuju, a nemaju novaca da idu u privatne 
klinike. Mladi odlaze iz Hrvatske u potrazi za boljim i dostojnijim životom. Sve su to naše 
kćeri, sinovi, unuci, pa su osobe treće životne dobi prepuštene same sebi. Nema dovoljno 
domova za starije. Nema dovoljno ni privatnih domova iako za njih mnogih gotovo je 
nemoguća misija, nema za to novaca. Na kraju ovog otvorenog pisma, mi vas pitamo: kako 
dalje? Molimo da se osvrnete malo na zemlje u Europi čiji umirovljenici žive život dostojnog 
čovjeka, zadovoljno i sretno. Nadamo se da će ovo pismo doći u prave ruke, da će biti 
pročitano i shvaćeno kao apel umirovljenika Hrvatske.“ 
 
PREDSJEDNICA 
Mi imamo tu dvije vijećnice Sabora, pa molim da na tome još više se potrude i rade. A da 
vam kažem još jedan podatak, da u ovom trenutku, ako vam treba dom iz bilo kojeg razloga, 
od Pule do Buzeta nema mjesta, a za privatni dom vam treba najmanje tri mirovine. Eto to je 
slika stanja naših umirovljenika. 
 
SANJA RADOLOVIĆ (povreda Poslovnika) 
Ja se stvarno slažem s vama poštovana Predsjednice i u to ime moram reći da je Klub 
zastupnika SDP-a, što je bilo podržano od strane Kluba Možemo! i ostale oporbe, bio je 
predložen u Saboru novi prijedlog izračuna modela mirovine i same indeksacije. Osobno 
smatram da je ovih 80,00 eura prigodno samo predizborno skupljanje predsjedničkih glasova 
pred predsjedničke izbore. I evo, toplo se nadam, iako tu cijenim neke kolege na lokalnoj 
razini iz HDZ-a, da niti jednoj stranci umirovljenika neće pasti na pamet ići u koaliciju samo 
kako bi si osiguralo samo jedan, dva zastupničkih mandata sa ovom vladom HDZ-a na čelu s 
Andrejem Plenkovićem. Zahvaljujem.  
 
PRELAZIMO NA UTVRĐIVANJE DNEVNOG REDA:  
 
Za nastavak 39. sjednice Gradskog vijeća vijećnicima je 29. studenog 2024. dostavljen poziv 
s dopunjenim točkama te materijali, osim materijala za točke 13. i 14. koji vam je dostavljen 
02. prosinca 2024. godine. 
 
Radna tijela razmatrala su prijedloge akata ove sjednice te su vijećnicima dostavljena izvješća 
Odbora - Odbor za Statut i druge opće akte, Odbor za prostorno uređenje, komunalno 
gospodarstvo i stambene odnose, Odbor za plan i financije, Odbor za društvene djelatnosti se 
nije održao zbog nedostatka kvoruma. 
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Budući da nema drugih prijedloga za izmjenu ili dopunu dnevnog reda stavljam na glasanje 
dopunjeni DNEVNI RED nastavka 39. sjednice Gradskog vijeća, kako je predložen 29. 
studenog 2024. sa 21 točkom. 
 
Predsjednica Gradskog vijeća utvrđuje da je glasanje dovršeno i da je  
 
 VIJEĆE sa  15  glasova  “ZA”  i bez glasova “PROTIV”  usvojilo predloženi Dnevni 
red  za nastavak 39. sjednice Gradskog vijeća 
 
 
D N E V N I R E D 
 
 1. Donošenje: 
  1.1.  II. Izmjena i dopuna Programa građenja komunalne infrastrukture za 
2024.   godinu 
  1.2.  II. Izmjena i dopuna Programa održavanja komunalne infrastrukture za 
   2024. godinu 
  1.3.  Zaključka o izmjenama i dopunama Zaključka o usvajanju Programa 
   javnih potreba u društvenim djelatnostima za 2024. godinu 
  1.4.  Zaključka o izmjenama Zaključka o usvajanju Programa javnih potreba 
u   kulturi za 2024. godinu 
 2.  Donošenje Odluke o izmjeni Odluke o raspodjeli rezultata za 2023. godinu 
 3.  Donošenje: 
  3.1.  Izmjena i dopuna Proračuna Grada Pula - Pola za 2024. godinu i 
projekcije   za 2025. i 2026. godinu 
  3.2.  Odluke o izmjeni Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Pula – Pola za 
   2024. godinu 
 4.  Donošenje Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o komunalnim 
djelatnostima   koje se obavljaju na području Grada Pula - Pola 
 5.  Donošenje Odluke o povjeravanju obavljanja komunalnih djelatnosti 
trgovačkim   društvima 
 6.  Donošenje Odluke o donošenju Akcijskog plana energetske učinkovitosti 
Grada    Pula – Pola 2025. - 2027. 
 7.  Donošenje: 
  7.1.  Odluke o dodjeli kapitalne pomoći trgovačkom društvu Pula 
Herculanea    d.o.o. (u iznosu od 250.000,00 eura) 
  7.2.  Odluke o dodjeli kapitalne pomoći trgovačkom društvu Pula 
Herculanea    d.o.o. (u iznosu od 1.015.808,29 eura) 
 8.  Donošenje Odluke o mjerama za poticanje rješavanja stambenog pitanja 
mladih i   mladih obitelji na području Grada Pule – Pola 
 9.  Donošenje Odluke o komunalnom doprinosu 
 10.  Donošenje Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o iznosima sufinanciranja 
   programa predškolskog odgoja 
 11.  Donošenje Odluke o iznosu naknade članovima tijela Zaklade za sport Grada 
Pula   – Pola za prisustvovanje sjednicama Upravnog odbora Zaklade 
 12.  Donošenje: 
  12.1.  Odluke o prihvatu ponude i sklapanju ugovora o kupoprodaji 
(k.č.br.19/1    k.o. Štinjan)  
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  12.2.  Odluke o prihvatu ponude za kupnju stana i sklapanju ugovora o  
   kupoprodaji (Divkovićeva 2) 
 13.  Donošenje Analize stanja sustava civilne zaštite na području Grada Pula – Pola 
za   2024. godinu   
 14.  Donošenje Plana razvoja sustava civilne zaštite Grada Pula – Pola za 2025. 
godinu   s projekcijom financijskih učinaka za razdoblje 2025. – 2027. godine 
 15.  Donošenje Zaključka o donošenju Plana djelovanja Grada Pula – Pola u 
području   prirodnih nepogoda za 2025. godinu 
 16.  Donošenje: 
  16.1.  Odluke o izmjenama Odluke o raspoređivanju sredstava za financiranje 
   aktivnosti političkih stranaka i nezavisnih vijećnika Gradskog vijeća 
Grada Pula -   Pola za 2024. godinu 
  16.2.  Odluke o raspoređivanju sredstava za financiranje aktivnosti političkih 
   stranaka i nezavisnih vijećnika Gradskog vijeća Grada Pula - Pola za 
2025. godinu 
 17.  Donošenje Plana postavljanja hranilišta za mačke na području Grada Pula – 
Pola 
 18.  Donošenje: 
  18.1.  Odluke o razrješenju (Amir Rušiti) i izboru (Romina Popović) člana 
   Odbora za razvoj 
  18.2.  Odluke o razrješenju (Ivan Žagar) i izboru (Ivan Žagar) člana Mandatne 
   komisije 
  18.3.  Odluke o razrješenju (Ivan Žagar) i izboru (Ivan Žagar) člana Odbora 
za 
  gospodarstvo 
  18.4.  Odluke o razrješenju (Kristijan Biteri) i izboru (Dušanko Babić)  
   potpredsjednika Odbora za Statut i druge opće akte 
  18.5.  Odluke o razrješenju (Kristijan Biteri) i izboru (Selma Ibrišagić)  
   predsjednika Odbora za plan i financije 
 19.  Donošenje Zaključka o davanju prethodne suglasnosti na Izmjene i dopune 
Statuta   Gradske knjižnice i čitaonice Pula 
 20.  Donošenje Odluke o odobravanju Programa rada Savjeta mladih Grada Pula - 
   Pola za 2025. godinu 
 21.  Izvješće o radu Zaklade za sport Grada Pula - Pola za 2023. godinu 
 
 
 
AD – 1.  DONOŠENJE: 
 1.1. DRUGIH IZMJENA I DOPUNA PROGRAMA GRAĐENJA KOMUNALNE 
 INFRASTRUKTURE ZA 2024. GODINU  
  1.2. DRUGIH IZMJENA I DOPUNA PROGRAMA ODRŽAVANJA 
KOMUNALNE  INFRASTRUKTURE ZA 2024. GODINU  
 1.3. ZAKLJUČKA O IZMJENAMA I DOPUNAMA ZAKLJUČKA O 
USVAJANJU  PROGRAMA JAVNIH POTREBA U DRUŠTVENIM 
DJELATNOSTIMA ZA 2024.  GODINU 
 1.4. ZAKLJUČKA O IZMJENAMA ZAKLJUČKA O USVAJANJU 
PROGRAMA  JAVNIH POTREBA U KULTURI ZA 2024. GODINU  
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule, a obrazloženja o prijedlozima akata dali su 
pročelnici nadležnih upravnih odjela svatko iz svojeg djelokruga rada, i to:  
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točke 1.1. i 1.2. Samanta Barić, p.o. pročelnica Upravnog odjela za urbanizam, investicija i 
razvojne projekte,  
točka 1.3.  Ivana Sokolov, p.o. pročelnica Upravnog odjela za mlade i sport,  
točka 1.4. Emina Popović Sterpin, p.o. pročelnica Upravnog odjel za kulturu.  
 
U raspravi su u ime Kluba vijećnika sudjelovale vijećnice Elena Puh Belci (IDS-ISU) s 
replikom vijećnika Dušanka Babića, i Dušica Radojčić (Možemo!). 
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su vijećnici Elena Puh Belci, Noel Mirković i Milan 
Rašula s replikama vijećnika Dušanka Babića, Noela Mirkovića i Dušice Radojčić, a dodatna 
pojašnjenja i odgovore na pitanja dala je pročelnica Samanta Barić. 
 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 1.1. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 11 glasova „ZA“, 5 glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova,  
donijelo 
 Druge Izmjene i dopune 
Programa građenja komunalne infrastrukture za 2024. godinu 
  
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 1.2. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 11 glasova „ZA“, 5 glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova,  
donijelo 
 Druge Izmjene i dopune 
Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2024. godinu 
  
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 1.3. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 16 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova,  
donijelo  
 ZAKLJUČAK 
 o izmjenama i dopunama Zaključka o usvajanju Programa javnih potreba u društvenim 
 djelatnostima za 2024. godinu 
  
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 1.4. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 16 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova,  
donijelo  
 
 ZAKLJUČAK 
 o izmjenama Zaključka o usvajanju Programa javnih potreba u kulturi za 2024. godinu 
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AD – 2.  DONOŠENJE ODLUKE O IZMJENI ODLUKE O RASPODJELI 
REZULTATA ZA   2023. GODINU  
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule, a obrazloženje o prijedlogu akta dao je Aldo 
Rojnić, p.o. pročelnik Upravnog odjela za financije. 
 
 
Budući nije bilo interesa za raspravu, Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 2., te nakon 
glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 11 glasova „ZA“, 5 glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
donijelo 
 ODLUKU 
 o izmjeni Odluke o raspodjeli rezultata za 2023. godinu.   
 
 
AD – 3.  DONOŠENJE: 
3.1.  IZMJENA I DOPUNA PRORAČUNA GRADA PULA - POLA ZA 2024. GODINU I 
PROJEKCIJE ZA 2025. I 2026. GODINU 
 3.2. ODLUKE O IZMJENI ODLUKE O IZVRŠAVANJU PRORAČUNA 
GRADA  
  PULA – POLA ZA 2024. GODINU  
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule, a objedinjeno obrazloženje o izmjeni Proračuna i 
izvršenju proračuna dao je Aldo Rojnić, p.o. pročelnik Upravnog odjela za financije. 
 
U raspravi u ime Kluba vijećnika sudjelovala je vijećnica Dušica Radojčić (Možemo!). 
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovala je vijećnica Elena Puh Belci s replikom vijećnice Dušice 
Radojčić, a dodatna pojašnjenja i odgovore na pitanja dali su pročelnici Aldo Rojnić, Samanta 
Barić, Nataša Simonelli i Gradonačelnik 
 
SEAN SOLDATIĆ (povreda Poslovnika) 
Naime, Dušica Radojčić je opravdano to zatražila, pojašnjenje u vezi Turističke zajednice, ali 
nije to po Poslovniku da se ona nakon što je zaključena rasprava razgovara sa predstavnicima 
upravnih tijela Grada Pule. A inače, pitao bih Gradonačelnika, došli smo u ovu poziciju, 
opravdano je postavila gospođa Dušica Radojčić to pitanje: zašto nije kao ostali direktori 
gradskih firmi i službi i predstavnik Turističke zajednice Grada Pule? Jer faktički oni su 
vezani za Grad Pulu, a vi kao Gradonačelnik ste, mislim da ste predsjednik upravnog vijeća ili 
skupštine. Da. Pa kad su takva pitanja, bilo bi dobro da bude predstavnik ili predsjednik, 
predsjednica Turističke zajednice Grada Pule jer ne bi dolazilo u ovakve situacije. Mi 
vijećnici ostajemo bez odgovora. Evo. 
 
Pojašnjenje pitanja na koje nije dobila odgovor daje vijećnica Dušica Radojčić te traži pisani 
odgovor. 
 
PREDSJEDNICA VIJEĆA 
Samo bih htjela ipak gospodinu Soldatiću reći. Ako ne može gospođa Radojčić postaviti 
dopunsko, onda ne možete ni vi, je li tako? Pa smo onda... Ne. Moramo pokušati malo imati 
strpljenja i svima omogućiti. 
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Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 3.1. te nakon glasanja utvrđuje da   
 
 VIJEĆE sa 11 glasova „ZA“, 6 glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
NIJE usvojilo 
  Izmjene i dopune Proračuna Grada Pula – Pola 
za 2024. godinu i projekcije za 2025. i 2026. godinu.  
 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 3.2. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 11 glasova „ZA“, 6 glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova,  
donijelo  
 ODLUKU 
 o izmjeni Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Pule – Pola za 2024. godinu  
 
 
AD – 4.  DONOŠENJE ODLUKE O IZMJENAMA I DOPUNAMA ODLUKE O   
KOMUNALNIM DJELATNOSTIMA KOJE SE OBAVLJAJU NA PODRUČJU  
GRADA PULA - POLA 
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule, a obrazloženje o prijedlogu akta dala je Samanta 
Barić, p.o. pročelnica Upravnog odjela za urbanizam, investicije i razvojne projekte. 
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovao je vijećnik Noel Mirković. 
 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 4. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 11 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i s 5 „SUZDRŽANIH“ glasova, 
donijelo  
 ODLUKU 
 o izmjenama i dopunama Odluke o komunalnim djelatnostima koje se obavljaju na 
području  Grada Pula – Pola  
 
 
 
AD – 5.  DONOŠENJE ODLUKE O POVJERAVANJU OBAVLJANJA 
KOMUNALNIH   DJELATNOSTI TRGOVAČKIM DRUŠTVIMA  
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule, a obrazloženje o prijedlogu akta dala je Samanta 
Barić, p.o. pročelnica Upravnog odjela za urbanizam, investicije i razvojne projekte. 
 
 
Budući nije bilo interesa za raspravu, Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 5. te nakon 
glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 14 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
donijelo  
 ODLUKU 
 o povjeravanju obavljanja komunalnih djelatnosti trgovačkim društvima 
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AD – 6.  DONOŠENJE ODLUKE O DONOŠENJU AKCIJSKOG PLANA 
ENERGETSKE   UČINKOVITOSTI GRADA PULA-POLA 2025. - 2027. 
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule, a obrazloženje o prijedlogu akta dala je Samanta 
Barić, p.o. pročelnica Upravnog odjela za urbanizam, investicije i razvojne projekte. 
 
U raspravi u ime Kluba vijećnika sudjelovala je vijećnica Dušica Radojčić (Možemo!), a 
dodatna pojašnjenja i odgovore na pitanja dala je pročelnica Samanta Barić. 
 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 6. te nakon glasanja utvrđuje da   
 
 VIJEĆE sa 15 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
donijelo 
 ODLUKU  
 o donošenju akcijskog plana energetske učinkovitosti Grada Pula-Pola 2025. - 2027.  
 
 
AD – 7.  DONOŠENJE:  
 7.1.  ODLUKE O DODJELI KAPITALNE POMOĆI TRGOVAČKOM DRUŠTVU 
 PULA HERCULANEA d.o.o. (u iznosu od 250.000,00 eura) 
 7.2.  ODLUKE O DODJELI KAPITALNE POMOĆI TRGOVAČKOM DRUŠTVU 
 PULA  HERCULANEA d.o.o. (u iznosu od 1.015.808,29 eura) 
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule, a objedinjeno obrazloženje o prijedlozima akata 
dala Samanta Barić, p.o. pročelnica Upravnog odjela za urbanizam, investicije i razvojne 
projekte. 
 
U raspravi u ime Kluba vijećnika sudjelovala je vijećnica Dušica Radojčić (Možemo!) 
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovao je vijećnik Milan Rašula, a dodatna pojašnjenja i 
odgovore na pitanja dala je pročelnica Samanta Barić i direktor Pula Herculanea d.o.o. Robi 
Fuart. 
 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 7.1. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 15 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova,   
donijelo  
 ODLUKU 
 o dodjeli kapitalne pomoći trgovačkom društvu Pula Herculanea d.o.o. 
u iznosu od 250.000,00 eura 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 7.2. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 15 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova,   
donijelo  
 ODLUKU 
 o dodjeli kapitalne pomoći trgovačkom društvu Pula Herculanea d.o.o. u iznosu od 
 1.015.808,29 eura 
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Predsjednica gradskog vijeća utvrđuje pauzu do 16,00 sati. 
 
 
AD – 8.  DONOŠENJE ODLUKE O MJERAMA ZA POTICANJE RJEŠAVANJA 
   STAMBENOG PITANJA MLADIH I MLADIH OBITELJI NA 
PODRUČJU  
GRADA PULA – POLA  
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule, a obrazloženje o prijedlogu akta dala je Nataša 
Simonelli, p.o. pročelnica Upravnog odjela za upravljanje imovinom i imovinsko-pravne 
poslove.  
 
U raspravi u ime Kluba vijećnika sudjelovao je vijećnik Davor Vuković (Možemo!) s 
replikom vijećnika Dušanka Babića i Dušice Radojčić. 
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su vijećnici Davor Vuković, Vito Paoletić s replikom 
vijećnice Dušice Radojčić, Monica Derocchi s replikom vijećnika Davora Vukovića, Elena 
Puh Belci s replikom vijećnice Dušice Radojčić, Milan Rašula i Noel Mirković s replikom 
vijećnika Milana Rašule, a dodatna pojašnjenja i odgovore na pitanja dala je pročelnica 
Nataša Simonelli. 
 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 8. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 10 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i s 4 „SUZDRŽANA“ glasova, 
donijelo 
 ODLUKU 
 o mjerama za poticanje rješavanja stambenog pitanja mladih i mladih obitelji na 
području  Grada Pula – Pola   
 
 
 
AD – 9.  DONOŠENJE ODLUKE O KOMUNALNOM DOPRINOSU 
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule, te je obrazloženje o prijedlogu akta dala Nataša 
Simonelli, p.o. pročelnica Upravnog odjela za upravljanje imovinom i imovinsko-pravne 
poslove. 
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovala je vijećnica Dušica Radojčić s replikom vijećnika Milana 
Rašule, a dodatna pojašnjenja i odgovore na pitanja dala je pročelnica Nataša Simonelli i 
pročelnik Upravnog odjela za financije Aldo Rojnić. 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 9. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 10 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i s4 „SUZDRŽANA“ glasa, 
donijelo 
  ODLUKU 
 o komunalnom doprinosu  
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AD – 10.  DONOŠENJE ODLUKE O IZMJENAMA I DOPUNAMA ODLUKE O 
IZNOSIMA   SUFINANCIRANJA PROGRAMA PREDŠKOLSKOG ODGOJA 
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule, a obrazloženje o prijedlogu akta dala je Ivana 
Sokolov, p.o. pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti, mlade i sport. 
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovao je vijećnik Milan Rašula, a dodatno pojašnjenje i odgovor 
na pitanje dala je pročelnica Ivana Sokolov. 
  
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 10., te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 13 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
donijelo  
 ODLUKU 
 o izmjenama i dopunama Odluke o iznosima sufinanciranja programa predškolskog 
odgoja   
 
 
 
AD – 11.  DONOŠENJE ODLUKE O IZNOSU NAKNADE ČLANOVIMA TIJELA 
   ZAKLADE ZA SPORT GRADA PULA – POLA ZA 
PRISUSTVOVANJE  
  SJEDNICAMA UPRAVNOG ODBORA ZAKLADE 
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule, a obrazloženje o prijedlogu akta dala je Ivana 
Sokolov, p.o. pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti, mlade i sport. 
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su vijećnici Igor Belas i Noel Mirković s replikom 
vijećnika Milana Rašule, a dodatna pojašnjenja i odgovore na pitanja dala je pročelnica Ivana 
Sokolov. 
 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 11. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 10 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i s 3 „SUZDRŽANA“ glasova, 
 donijelo 
 ODLUKU 
 o iznosu naknade članovima tijela Zaklade za sport Grada Pula – Pola za 
prisustvovanje  sjednicama Upravnog odbora Zaklade  
 
 
 
AD – 12.  DONOŠENJE: 
 12.1.  ODLUKE O PRIHVATU PONUDE I SKLAPANJE UGOVORA O 
 KUPOPRODAJI (k.č.br. 19/1 K.O. Štinjan) 
 12.2. ODLUKE O PRIHVATU PONUDE ZA KUPNJU STANA I SKLAPANJU 
 UGOVORA O KUPOPRODAJI (Divkovićeva 2) 
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Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule, a objedinjeno obrazloženje o prijedlozima akata 
dala je Nataša Simonelli, p.o. pročelnica Upravnog odjela za upravljanje imovinom i 
imovinsko-pravne poslove. 
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su vijećnici Dušica Radojčić, Elena Puh Belci i Dušanko 
Babić s replikom vijećnika Noela Mirkovića, a dodatna pojašnjenja i odgovore na pitanja dala 
je pročelnica Nataša Simonelli. 
 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 12.1. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 10 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i s 3 „SUZDRŽANA“ glasa, 
donijelo 
 ODLUKU 
 o prihvatu ponude i sklapanje ugovora o kupoprodaji (k.č.br. 19/1 K.O. Štinjan) 
 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 12.2. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 13 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
donijelo  
 ODLUKU 
 o prihvatu ponude za kupnju stana i sklapanju ugovora o kupoprodaji (Divkovićeva 2) 
 
 
 
AD – 13.  DONOŠENJE ANALIZE STANJA SUSTAVA CIVILNE ZAŠTITE NA 
    PODRUČJU GRADA PULA – POLA ZA 2024. GODINU   
 
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule, a obrazloženje o prijedlogu akta dala je Andrea 
Peruško, p.o. pročelnica Upravnog odjela za lokalnu i mjesnu samoupravu. 
 
U raspravi u ime Kluba vijećnika sudjelovala je vijećnica Dušica Radojčić (Možemo!). 
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su vijećnici Igor Belas i Dušica Radojčić, a dodatna 
pojašnjenja i odgovore na pitanja dala je pročelnica Andrea Peruško. 
 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 13. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 13 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
donijelo  
 Analizu stanja sustava civilne zaštite 
na području Grada Pula – Pola za 2024. godinu    
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AD – 14.  DONOŠENJE PLANA RAZVOJA SUSTAVA CIVILNE ZAŠTITE GRADA 
PULA  – POLA ZA 2025. GODINU S PROJEKCIJOM FINANCIJSKIH UČINAKA  
ZA RAZDOBLJE 2025. – 2027. GODINE 
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule, a obrazloženje o prijedlogu akta dala je Andrea 
Peruško, p.o. pročelnica Upravnog odjela za lokalnu i mjesnu samoupravu.  
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovala je vijećnica Dušica Radojčić, a dodatna pojašnjenja i 
odgovore na pitanja dala je pročelnica Andrea Peruško. 
 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 14. te nakon glasanja utvrđuje da   
 
 VIJEĆE sa 13 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova 
donijelo 
 Plan razvoja sustava civilne zaštite Grada Pula-Pola za 2025. godinu s projekcijom 
 financijskih učinaka za razdoblje 2025. - 2027. godine  
 
 
  
 
AD – 15.  DONOŠENJE ZAKLJUČKA O DONOŠENJU PLANA DJELOVANJA 
GRADA 
  PULA – POLA U PODRUČJU PRIRODNIH NEPOGODA ZA 2025. GODINU   
  
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule, a obrazloženje o prijedlogu akta dala je Andrea 
Peruško, p.o. pročelnica Upravnog odjela za lokalnu i mjesnu samoupravu. 
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su vijećnici Dušica Radojčić, Igor Belas s replikom 
vijećnice Dušice Radojčić, i Milan Rašula, a dodatno pojašnjenje i odgovore na pitanja dala je 
pročelnica Andrea Peruško i pročelnik Upravnog odjela za finacije Aldo Rojnić. 
 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 15. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 11 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova 
(dva vijećnika nisu glasala) 
donijelo  
 ZAKLJUČAK 
 o donošenju Plana djelovanja Grada Pula – Pola u području prirodnih nepogoda za 
2025.  godinu   
   
 
 
AD – 16.  DONOŠENJE:  
 16.1. ODLUKE O IZMJENAMA ODLUKE O RASPOREĐIVANJU 
 SREDSTAVA ZA  FINANCIRANJE AKTIVNOSTI POLITIČKIH 
 STRANAKA I NEZAVISNIH 
  VIJEĆNIKA GRADSKOG VIJEĆA GRADA  PULA – POLA ZA 2024. 
GODINU  
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 16.1. ODLUKE O RASPOREĐIVANJU SREDSTAVA ZA FINANCIRANJE 
 AKTIVNOSTI POLITIČKIH STRANAKA I NEZAVISNIH VIJEĆNIKA 
 GRADSKOG VIJEĆA GRADA PULA – POLA ZA 2025. GODINU  
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule, a objedinjeno obrazloženje o prijedlozima akata 
dala je Andrea Peruško, p.o. pročelnica Upravnog odjela za lokalnu i mjesnu samoupravu. 
 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 16.1. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 11 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova 
(dva vijećnika nisu glasala) 
donijelo   
 ODLUKU 
 o izmjenama Odluke o raspoređivanju sredstava za financiranje aktivnosti političkih 
 stranaka i nezavisnih vijećnika Gradskog vijeća Grada Pula - Pola za 2024. godinu 
 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 16.2. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 
 VIJEĆE sa 13 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova,   
donijelo  
 ODLUKU  
 o raspoređivanju sredstava za financiranje aktivnosti političkih stranaka i nezavisnih 
 vijećnika Gradskog vijeća Grada Pula - Pola za 2025. godinu  
 
 
 
AD – 17.  DONOŠENJE PLANA POSTAVLJANJA HRANILIŠTA ZA MAČKE NA 
  PODRUČJU GRADA PULA – POLA  
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule, a obrazloženje o prijedlogu akta dala je Samanta 
Barić, p.o. pročelnica Upravnog odjela za urbanizam, investicije i razvojne projekte. 
 
U raspravi u ime Kluba vijećnika sudjelovala je vijećnica Dušica Radojčić (Možemo!). 
 
Vođenje sjednice preuzeo je zamjenik Predsjednice vijeća Vito Paoletić. 
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su vijećnici Gordana Ferenčić, Milan Rašula s replikama 
vijećnika Dušanka Babića i Dušice Radojčić, Vito Paoletić s replikom vijećnika Milana 
Rašule, a dodatna pojašnjenja i odgovore na pitanja dala je pročelnica Samanta Barić. 
 
 
Potpredsjednik vijeća daje na glasanje Točku 17. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 12 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova 
donijelo 
 Plan postavljanja hranilišta 
za mačke na području Grada Pula – Pola   



 

46 
 

AD – 18.  DONOŠENJE: 
 18.1 ODLUKE O RAZRJEŠENJU RUŠITI AMIRA I IZBORU POPOVIĆ ROMINE 
ZA  ČLANA ODBORA ZA RAZVOJ 
 18.2. ODLUKE O RAZRJEŠENJU ŽAGAR IVANA I IZBORU ŽAGAR IVANA ZA 
 ČLANA MANDATNE KOMISIJE 
 18.3. ODLUKE O RAZRJEŠENJU ŽAGAR IVANA I IZBORU ŽAGAR IVANA ZA 
 ČLANA ODBORA ZA GOSPODARSTVO 
 18.4. ODLUKE O RAZRJEŠENJU BITERI KRISTIJANA I IZBORU BABIĆ 
DUŠANKA  ZA POTPREDSJEDNIKA ODBORA ZA STATUT I DRUGE OPĆE AKTE 
 18.5. ODLUKE O RAZRJEŠENJU BITERI KRISTIJANA I IZBORU IBRIŠAGIĆ 
SELME  ZA PREDSJEDNIKA ODBORA ZA PLAN I FINANCIJE   
 
Predlagatelj je Odbor za izbor i imenovanja, te je objedinjeno obrazloženje o prijedlozima 
akata dao Vito Paoletić, predsjednik Odbora. 
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovao je vijećnik Milan Rašula. 
 
Predsjednica vijeća preuzima vođenje sjednice. 
 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 18.1. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 12 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova,  
donijelo 
 ODLUKU 
 o razrješenju Rušiti Amira i izboru Popović Romine za člana Odbora za razvoj 
 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 18.2. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 12 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova,  
donijelo 
 ODLUKU  
 o razrješenju Žagar Ivana i izboru Žagar Ivana za člana Mandatne komisije  
 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 18.3. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 11 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i s 1 „SUZDRŽANIM“ glasom,  
donijelo 
 ODLUKU  
 o razrješenju Žagar Ivana i izboru Žagar Ivana za člana Odbora za gospodarstvo 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 18.4. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 12 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova,  
donijelo 
 ODLUKU  
  o razrješenju Biteri Kristijana i izboru Babić Dušanka za potpredsjednika Odbora za 
Statut i  druge opće akte  
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Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 18.5. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 12 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova,  
donijelo 
 
 ODLUKU  
 o razrješenju Biteri Kristijana i izboru Ibrišagić Selme za predsjednika Odbora za plan 
i  financije  
  
 
 
AD – 19.  DONOŠENJE ZAKLJUČKA O DAVANJU PRETHODNE SUGLASNOSTI 
NA   IZMJENE I DOPUNE STATUTA GRADSKE KNJIŽNICE I ČITAONICE 
PULA 
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule, a obrazloženje o prijedlogu akta dala je Emina 
Popović Sterpin, p.o. pročelnica Upravnog odjela za kulturu. 
 
 
Budući nije bilo interesa za raspravu, Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 19., te nakon 
glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 12 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
donijelo  
 ZAKLJUČAK 
 o davanju prethodne suglasnosti na Izmjene i dopune Statuta Gradske knjižnice i 
čitaonice  Pula  
 
 
 
 
AD – 20.  DONOŠENJE ODLUKE O ODOBRAVANJU PROGRAMA RADA 
SAVJETA   MLADIH GRADA PULA - POLA ZA 2025. GODINU  
 
Predlagatelj je Savjet mladih, a obrazloženje o prijedlogu akta dala je Ivana Sokolov, p.o. 
pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti, mlade i sport. 
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su vijećnici Ana Fonović, Monica Derocchi s replikom 
vijećnice Ane Fonović, Milan Rašula i Vito Paoletić, a dodatna pojašnjenja i odgovore na 
pitanja dala je pročelnica Ivana Sokolov. 
 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 20. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 12 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova,  
donijelo 
 ODLUKU 
 o odobravanju programa rada Savjeta mladih Grada Pula – Pola za 2025.  



 

48 
 

AD – 21.  IZVJEŠĆE O RADU ZAKLADE ZA SPORT GRADA PULA – POLA 
ZA 2023. GODINU  
 
Predlagatelj je Zaklada za sport Grada Pula - Pola, a Izvješće je podnijela Matea Sagadin, 
upraviteljica Zaklade. 
 
Predsjednica vijeća utvrđuje da je Gradsko vijeće primilo na znanje podneseno Izvješće o 
radu Zaklade za sport Grada Pula – Pola za 2023. godinu. 
 
  
 
Ovime je dnevni red iscrpljen te Predsjednica zaključuje 39. sjednicu Gradskog vijeća. 
Dichiaro conslusa la 39. sessione del consiglio municipale della Citta di Pola. 
 
 
Dovršeno u 19,30 sati 
 
 
KLASA:  
URBROJ:  
Pula, 09.12.2024. 
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